


Odprtje so za;eli z recitacijo |elezna cesta
in ven;kom ljudskih pesmi v izvedbi 12-
;lanskega me[anega pevskega zbora, temu
pa je sledil kratek nagovor predsednika
dru[tva Janeza Podgor[ka. Zahvalil se je
Ob;ini Vodice, ob;inski upravi in \upanu
za razumevanje in posluh za njihove \elje
in te\ave, najbolj pa se je razveselil novega
ra;unalnika, tiskalnika, kopirnega stroja
in priklju;ka za faks, ki jim ga je podarila
ob;ina. 
V novem prostoru si bodo uredili tudi
arhiv in zbirko pokalov, ki so jih upokojenci
pridobili na najrazli;nej[ih tekmovanjih.
Kot je povedala podpredsednica Sonja

Nov prostor DU Vodice Bo nova pisarna na novi lokaciji
[e bolj povezala in zdru\evala
starej[e ob;ane?

Alenka Jereb

Puh, zahvala velja tudi vsem poverjenikom,
nastopajo;im, pleskarju, nabavnemu 
referentu in vsem tistim, ki so prispevali
svoj del k uspehu prireditve.
Slovesnosti se je udele\il tudi \upan Brane
Podbor[ek, ki je prerezal trak in vse prisotne
povabil k ogledu novega prostora. Vsem
upokojencem je za\elel veliko zdravja, da
bi se [e dolgo ;asa dru\ili in prijateljevali
med seboj, kajti prostor na novi lokaciji
jim vsaj v poletnih mesecih to omogo;a.
Veselje se je nadaljevalo pozno v
popoldne, saj so se mize [ibile od 
pripravljenih dobrot.

Tone Logar, eden izmed 
organizatorjev prireditve> “Dolgo ;asa smo
;akali svoje prostore in kon;no se nam je
ponudila prilo\nost. 
Z veseljem povem, da smo eno od
[tevil;no najmo;nej[ih dru[tev, zato smo
[e toliko bolj veseli novega prostora.
Zahvala gre ob;ini in \upanu za posluh,
saj bo njihovo darilo gotovo prispevalo k
ve;ji u;inkovitosti na[ega dela. Mi se
veselimo sodelovanja z vsemi dru[tvi in
vsemi na[imi ;lani. Pozivam tudi ostale
;lane, ki jih danes ni tukaj, da si ogledajo
na[e skupne prostore. Vabljeni so, da
pridejo sem tudi brez razloga, da 
poklepetajo in se prepri;ajo, da se 
nahajamo v zelo prijetnem okolju.
Nasvidenje avgusta na pikniku.

Irena Podrep[ek, poverjenica> “Skupaj s
kolegico Anico Jeraj opravljava delo
poverjenika v Zapogah, na Torovem,
Dornicah in na Dobru[i. Po svojih mo;eh
sem pomagala pri pripravi dana[nje
slovesnosti. Pekla sem pecivo, pela 
v pevskem zboru ter pomagala pripraviti
prireditveni prostor, po vsej 
verjetnosti ga bom tudi pospravljala. Zelo
rada delam z ljudmi, tako mladostniki kot
starostniki, in jim sku[am pomagati. 
Z delom na[ega dru[tva sem zadovoljna,
saj mislim, da se znamo organizirati in
drug drugemu pomagati. Poznam tudi
nekatere medvo[ke in ljubljanske upoko-
jence, pa se nih;e ne more pohvaliti s
tako pestro dejavnostjo kot mi.

10. junija se je na vrtu starega vrtca na {kofjelo[ki cesti v Vodicah zbralo

ve; kot 70 ;lanov Dru[tva upokojencev Vodice. Namen tega sre;anja je bilo

odprtje novega prostora, ki je namenjen samo njim, medtem ko so si morali

prej[njega v kletnih prostorih pod po[to deliti [e z drugimi uporabniki.

Novi prostori DU Vodice
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Novi prostori DU Vodice

Poverjeniki obi[;em
o na[e upokojence, izmenjujemo izku[nje,
mnenja in se veliko pogovarjamo.
Dana[nje dru\enje daje prireditvi [e prav
poseben pe;at.

Janez Podgor[ek, predsednik dru[tva>
“Ves upravni odbor se je trudil, da smo si
priborili ta prostor in ga seveda tudi
opremili. Pohvaliti moram pleskarja, ki je
tako hitro in kakovostno prepleskal na[e
stene. Sam sem napravil omaro za pokale,
v na;rtu imam [e omaro za arhiv, stole in
mizo smo kupili, ob;ina pa nam je podarila
vso ra;unalni[ko opremo. Ta nam bo [e
kako pri[la prav, ;eprav se bodo nekateri
;lani morali [e nekoliko izobraziti na tem
podro;ju. Upam, da smo upravi;ili
pri;akovanja, saj lahko z lahkim srcem
zagotovim, da vsa finan;na sredstva, ki jih
dobimo od ob;ine, oplemenitimo s svojim
prostovoljnim delom. Vsako leto pripravimo
sre;anje s starostniki in novoletno
sre;anje. Na leto[njem je bilo kar 116
;lanov in nekdo izmed njih me je vpra[al,
kaj bomo storili, ;e jih bo naslednje leto
200. Odgovor je zelo preprost. Za vse
bomo dobro poskrbeli!”

Anka Borovnik, upokojenka> “Prav
vesela sem, da smo upokojenci dobili nov
prostor v isti hi[i, kjer stanujeva z mo\em.
Mogo;e bo to tudi prilo\nost, da se [e
ve;krat sre;amo. Mize in klopi na na[em
skupnem dvori[;u so prav primerne za
dru\enje in klepet. V prej[nje prostore
nisem zahajala, saj niti nisem ;utila
potrebe. Dana[nja slovesnost mi je zelo
v[e;.”

URADNE URE dru[tva< 
sreda od 15.00 do 16.00
Tel. [t.< 832 40 35.

VABILO ZA DAN 
DR|AVNOSTI!

Ob;ina Vodice vas vljudno vabi na
prireditev ob dnevu dr\avnosti, ki bo
na predve;er praznika, v petek,
24.6.2005, ob 20. uri.

V uradnem delu prireditve sodelujejo>

- Dru[tvo upokojencev Vodice
- Godba Vodice
- Me[ani pevski zbor Biser

V dru\abnem delu bodo nastopili>
- Ansambel Art
- Ansambel Zapeljivke
- Ansambel Jurij
- dru\ina harmonikarjev Ferme
- harmonikar Matja\ Kokalj

Slavnostni govornik bo \upan Brane Podbor[ek!

Vsem ob;ankam in

ob;anom ;estitamo ob

dnevu dr\avnosti!

Ob;inski svet in \upan Brane Podbor[ek
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Uvodnik

Javno ob;insko glasilo Kopitarjev glas je vpisano v razvid medijev

pri Ministrstvu za kulturo Republike Slovenije pod zaporedno

[tevilko 462.

Izdajatelj> Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1, Vodice

Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v ob;ini brezpla;no.

Izhaja mese;no v 1420 izvodih.

Odgovorna urednica> Alenka Jereb

Tisk> Tiskarna Univerze, Stanislav Kubelj s.p.

Datum natisa> junij 2005

Naslov uredni[tva> Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice

Elektronski naslov uredni[tva> kopitar.vodice@siol.net, Javno

ob;insko glasilo Kopitarjev glas na 

medmre\ju> www.vodice.si,

Slika na naslovnici> Robert Ho;evar

Za;elo se je poletje, mo;no pri;akovano, mo;no za\eleno. Oddahnili so si
u;enci in dijaki, ki so kon;no lahko svoje torbe postavili v najtemnej[i kot
svoje omare in za;eli u\ivati brezskrbne poletne dni. Oddahnili si bodo tudi
star[i, ki jim ne bo ve; treba vsakodnevno nadzirati svoje otroke pri [olskem
delu, jih vzpodbujati k u;enju in nekaterim peti levite o tem, kako pomemben
je njihov uspeh za nadaljnje delo in \ivljenje. :ez nekaj dni bodo tudi matu-
ranti zaklju;ili maturo, nakar se bo za;elo naporno ;akanje rezultatov. 
Ni kaj, ;asi se spreminjajo! Kako enostavneje je bilo meni pred petindvajsetimi
leti, ko sem opravila zrelostni izpit in ;ez nekaj dni izvedela , da so pred
menoj trije meseci brezskrbnega \ivljenja. Po vseh teh stresih, ki jih do\ivlja
dana[nja mladina, pa ni ;udno, da vsi, skoraj brez izjeme, komaj ;akajo, da
je konec srednje[olskih dni. Dolge po;itnice marsikateri dru\ini prina[ajo
tudi skrbi. Najprej se je potrebno odlo;iti za dopust, ki za dru\ino ni “ma;ji
ka[elj”. V;asih so imela skoraj vsa podjetja sindikalne domove, stanovanja,
prikolice, kjer se je dalo poceni in kvalitetno odpo;iti in si nabrati novih
mo;i. Vsega tega danes ni ve; ali pa zelo malo. Kamorkoli se odpravi[, povsod
pobirajo vstopnine, parkirnine, cestnine, polnijo turisti;ne blagajne in
odganjajo goste, ki nimajo ravno veliko pod palcem. Naj bo turizem na vasi
ali v mestu, v gorah ali na morju, povsod pod geslom Turizem smo ljudje
praznijo na[e denarnice in nas na vso mo; vabijo, naj se tudi naslednji;
oglasimo. Saj ni ;udno, da marsikomu tudi dopust prina[a stres in slabo
voljo.

Da se boste izognili slabi volji ob razmi[ljanju, kje in kako naj va[ otrok
pre\ivi po;itni[ke dni, so po;itni[ki animatorji pod okriljem Ob;ine Vodice
pripravili pester po;itni[ki program. Skozi vse po;itni[ke dni se bodo odvijale
po;itni[ke kratko;asnice, ki ponujajo zanimive interesne dejavnosti z
razli;nih podro;ij. Poi[;ite strani, ki so namenjene njihovi predstavitvi, in
ne spreglejte datuma za pravo;asno prijavo. 
Bo nov prostor na novi lokaciji prispeval, da se bodo vodi[ki upokojenci [e bolj dru\ili in prijateljevali med seboj? O tem lahko 
preberete na prvi strani na[ega glasila, na zadnji strani pa [e o enem pomembnem dogodku, o dr\avnem prvenstvu elitne lige v in-line
hokeju. Ob;inska uprava vas seznanja s spremembami novih prostorsko ureditvenih pogojev ter o pla;ilu polo\nic za vodo. V osred-
njem intervjuju si preberite pogovor s Ton;ko Polajnar, ki zna prisluhniti ljudem in njihovim potrebam, saj \e [tirinajst let dela v
\upnijski Karitas. V tokratni [tevilki vam predstavljamo tudi bukov[kega rezbarja, ki je odkril svoj talent po nesre;i z motornim zma-
jem. Spregovorili smo tudi s krvodajalcem Vinkom Borovnikom ter pripravili [e vrsto zanimivega branja, ki vam bo popestrilo dopust-
ni[ke dni.

Obljubljajo nam vro;e poletje. Pre\ivite ga v senci in naj vas ne razburijo male malenkosti, ki bi se zaradi vro;ine iz muhe spremenile
v slona. 

Alenka Jereb

Po;itni[ke nadloge

Sporo;ilo bralcem

Odgovorna urednica si pridru\uje pravico do objave ali neob-

jave, kraj[anja, povzemanja ali 

delnega objavljanja nenaro;enih prispevkov v skladu s pros-

torskimi mo\nostmi. Izjema so 

odgovori in popravki objavljenih informacij, ki bi lahko prizadeli

posameznikovo pravico ali interes, kot to dolo;a zakon. Pisma

bralcev naj ne bodo dalj[a od ene tipkane strani oziroma naj

vsebujejo najve; 2000 ra;unalni[kih znakov. Disket in neobjavl-

jenih pisem ne vra;amo.

Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom in

naslovom odgovorne fizi;ne osebe 

(tudi v primeru institucij, organizacij, strank, dru[tev ipd.) ter po

mo\nosti s telefonsko [tevilko, na kateri je mogo;e preveriti

avtenti;nost avtorja.

Vse prispevke sprejemamo do dvajsetega v mesecu.



DU Vodice dobilo nove prostore

Uvodnik< 
Po;itni[ke nadloge

Ob;inska uprava poro;a< 
Ob;inska uprava poro;a, Spremembe
in dopolnitve Odloka o prostorsko
ureditvenih pogojih v Ob;ini Vodice,
Sprejet zazidalni na;rt, V tem mesecu
polo\nice za vodo in kanal[;ino za
april in maj, Oddaja vlog za zni\ano
pla;ilo vrtca, Zaklju;il se je prvi
mese;ni ciklus [tetja prometa,
Po;itni[ke kratko;asnice

Seja sveta< 17. redna seja

Ne prezrite< 
Povsod je lepo, doma je najlep[e, 
4. junij, dan slovenskih krvodajalcev

Dru\bene dejavnosti<
Zaklju;ek bralne zna;ke, Valeta, 
Kjer so otroci, je prihodnost, 
Kar se Janezek nau;i, to Janezek zna

Intervju<
Vedno na strani ;loveka, potrebnega
kakr[nekoli pomo;i

Dru[tva< 
:udovit dan na Ratitovcu

{port<
Ebatt Utik preko Vodic na Jesenice,
{port nas zdru\uje, Tradicionalni
gozdni tek po Ra[ici

Kultura< 
Obnovitev skaru[ke kapelice, 
Kaj delajo ;ebele spomladi in celo
poletje?, Trdosr;ni sin, Franc Kubelj -
umetnik rezbarij

Pisma bralcev

Otro[ki koti;ek

Zahvale / oglasi

Elitna liga v Vodicah
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Ob;inska uprava poro;a

Spremembe in dopolnitve
Odloka o prostorsko 
ureditvenih pogojih 

v Ob;ini Vodice

V kartografskem delu PUP-a so se stare
karte, ki so bile risane “na roko” zamenjale
z digitalnimi. Vsi podatki so bili obdelani 
v geografsko informacijskem sistemu.
Pomembno je dejstvo, da so v 
kartografskem delu sedaj prikazane
grafi;ne zasnove na podro;ju kanalizacije,
vodovoda, elektrike, prometa, naravne in
kulturne dedi[;ine, vodovarstvenih pasov
itd., kar jih prej[nji PUP ni prikazoval.
Tako bo sedaj lokacijska informacija 
vsebovala vse omejitve in predvsem
mo\nosti priklju;evanja na predvideno
komunalno infrastrukturo.
{e pomembnej[e spremembe pa so se
zgodile v tekstualnem delu PUP-a, kjer so
zapisani kriteriji oblikovanja ter
ume[;anja posameznih objektov v prostor

Ob;ine Vodice. Dolo;ena je minimalna
gradbena parcela, ki zna[a za parcele, ki
so dobile svojo obliko po 1.1.2003 velikost
500 m2. Pomembna novost je tudi
dolo;ilo, da morajo biti strehe dvokapne,
podobne tistim, ki so zna;ilne za naselja 
v ob;ini Vodice. 
Snovalce sprememb PUP-a in ob;inski
svet je vodila misel, da morajo predvideni
objekti upo[tevati vse zgodovinske 
posebnosti posameznih naselij v Ob;ini
Vodice. Zato bodo spremembe PUP-a
pomembno vplivale na nadaljnji prostorski
razvoj, predvsem iz spo[tovanja do
prej[njih generacij, ki so si na tem ko[;ku
Slovenije ustvarili domove in pogoje za
delo.

Peter Lov[in

Ob;inski svet je sprejel spremembe in dopolnitve odloka 
o prostorsko ureditvenih pogojih (v nadaljevanju PUP) za
obmo;je ob;ine Vodice, ki bodo pomembno vplivali na
nadaljnjo prostorsko politiko Ob;ine Vodice. Sprememba
PUP-a se je odrazila tako v kartografskem delu kot tudi 
v tekstualnem delu Odloka. 
V nadaljevanju bom opisal glavne spremembe.
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Zbiranje
pobud za
ob;inska
priznanja

Na podlagi Pravilnika o priznan-
jih Ob;ine Vodice (Uradno glasilo
OV, [t.1/96) Komisija za mandatna
vpra[anja, volitve in imenovanja
pri Ob;inskem svetu Ob;ine
Vodice objavlja zbiranje pobud za
podelitev ob;inskih priznanj.

Ob;ina Vodice podeljuje priznanja
zaslu\nim ob;anom, skupinam
ob;anov, dru[tvom in drugim
pravnim osebam za njihove
dose\ke na podro;ju gospodarstva,
znanosti, [olstva, kulture, [porta,
humanitarnega delovanja in na
drugih podro;jih ;lovekove 
ustvarjalnosti.

Priznanja Ob;ine Vodice so>
;astni ob;an, 
plaketa ob;ine in 
priznanje \upana.

Pobuda mora biti pisna z naslednjo
vsebino> naziv ali ime in priimek
pobudnika, naziv ali ime in 
priimek kandidata, obrazlo\itev
pobude, dokoumenti, ki potrjujejo
navedbe v obrazlo\itvi.

Pobude oddajte na Ob;ino
Vodice, Kopitarjev trg 1, 
1217 Vodice, do 25. julija 2005.

Zaradi vzpostavljanja
lastne baze komunalnega
informacijskega sistema
mo\ne nekatere napake -
Naslednje polo\nice bodo
poslane s strani JP
Komunala Vodice, d.o.o.

V prej[njih [tevilkah smo vas seznanili 
z dejstvom, da je ob;inska uprava zaradi
enostranske odpovedi pogodbe s strani 
JP Vodovod-kanalizacija, d.o.o. morala
poiskati ustrezne nadomestne re[itve za
upravljanje vodovodnega sistema. Ena od
stvari, ki ste jih zanesljivo opazili vsi, je
ta, da v maju niste prejeli polo\nic za
vodarino in kanal[;ino.

V za;etku junija smo uspe[no vzpostavili
lasten komunalni informacijski sistem,
vanj vnesli bazo uporabnikov in opravili
testni obra;un. Projekt je bil relativno
zamuden, saj je bilo kljub dejstvu, da smo
imeli na razpolago dolo;ene podatke
prej[njega obra;unovalca (VO-KA),
potrebno vsakega posameznega uporabnika
(skupaj jih je pribli\no 1.300) posebej 
preveriti in mu prirediti povpre;no

pav[alno mese;no porabo vode, kar je
osnova za obra;un. V juniju boste tako
prejeli polo\nice za vodarino in
kanal[;ino za april in maj. 

Kljub skrbnemu preverjanju je mo\no, da
v posameznih primerih pride do napake
pri obra;unu (prenizka ali previsoka 
vrednost). Za take nenamerne situacije se
vam \e vnaprej opravi;ujemo in morebitne
o[kodovance prosimo, da nam napako
takoj sporo;ijo pisno ali po telefonu na 
[t. 833 26 15, tako da bo naslednja
polo\nica realnej[a. Poziv velja tudi tistim,
ki jim bo morda obra;unana prenizka
poraba, saj bo v nasprotnem primeru
pora;un v jesenskem ;asu, ko bodo [tevci
od;itani na terenu, relativno visok.
Seveda pa nam lahko to;no stanje [tevca
sporo;ite tudi preko prej navedene 
telefonske [tevilke in sicer do 5. v mesecu,
da bo va[ od;itek upo[tevan pri 
naslednjem obra;unu.  

Naslednje polo\nice boste uporabniki po
vsej verjetnosti \e prejeli od nedavno
ustanovljenega in registriranega Javnega
podjetja Komunala Vodice, d.o.o., ki bo
postopoma prevzemal tudi ostale 
upravljalske naloge nad vodovodnim in
kanalizacijskim sistemom v na[i ob;ini.

Ob;inska uprava poro;a 

V tem mesecu polo\nice
za vodo in kanal[;ino za

april in maj 
Miran Sirc,univ.dipl.org.
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Ob;inska uprava poro;a

Ker se bli\a za;etek novega [olskega leta
in hkrati vpis otrok v vrtec, smo star[em
posredovali nekaj osnovnih informacij in
napotkov v zvezi z uveljavljanjem
zni\anega pla;ila vrtca.

Vi[ina pla;ila star[ev

Osnova za pla;ilo vrtca je cena programa,
v katerega je otrok vklju;en.
Ceno programov pred[olske vzgoje krijejo
star[i oz. zakoniti zastopniki otroka in
lokalna skupnost oz. ob;ina.
Ob;ina krije del cene programa za>
- otroke, katerih star[i imajo na njenem

obmo;ju stalno prebivali[;e<
- otroke, ki imajo na njenem obmo;ju

stalno prebivali[;e skupaj z enim od
star[ev.

Pla;ilo star[ev dolo;i ob;ina na podlagi
lestvice, ki star[e razvr[;a v pla;ilne
razrede. Lestvica se dolo;i na podlagi
mese;nega bruto dohodka na dru\inskega
;lana in upo[tevaje premo\enje dru\ine. 
V posameznem pla;ilnem razredu pla;ajo
star[i dolo;en odstotek cene programa
vrtca.

- Star[i pla;ajo najve; 80% in najmanj 10%
cene programa vrtca.

- Star[i, ki prejemajo denarni dodatek po
predpisih o socialnem varstvu, so pla;ila
za;asno opro[;eni.

- :e sta v vrtec vklju;ena vsaj dva otroka,
pla;ujejo star[i za starej[ega (starej[e) za
en razred zni\ano oskrbnino.

- Ob;ina lahko v izjemnih primerih
upo[teva lahko tudi druga dejstva in
okoli[;ine, ki odra\ajo dejanski socialni
polo\aj dru\ine. 

- Za dneve, ko otroka dejansko ni v vrtcu
in star[i odsotnost javijo vzgojiteljici do
8. ure zjutraj, je pla;ilo zmanj[ano za
stro[ke prehrane v dele\u, v katerem
star[i sicer pla;ujejo program vrtca.

Uveljavljanje zni\anega pla;ila

Star[i uveljavljajo zni\ano pla;ilo z vlogo
pri pristojnem ob;inskem organu (Ob;ina
Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice).
Vlogo odda eden od star[ev (vlagatelj) na
obrazcu, ki ga dolo;i minister, pristojen za
pred[olsko vzgojo. Obrazec je mo\no 
kupiti v knjigarni.
Vlagatelj prilo\i vlogi odlo;be dav;nega
urada o odmeri dohodnine za predpreteklo
koledarsko leto (2003) za vse dru\inske
;lane, ki so zavezanci za pla;ilo dohodnine
v RS. Za zasebnike, ki se jim ugotavlja
dobi;ek na podlagi poslovnih knjig, prilo\i
tudi odlo;be o davku iz dejavnosti, po
potrebi pa [e odlo;be o pre\ivnini, pokojnini,
potrdila Zavoda za zaposlovanje o statusu
in denarnem nadomestilu, potrdilo o
katastrskem dohodku ipd. (vse v bruto
zneskih). 

Skladno z 9. ;lenom Pravilnika o pla;ilih
star[ev za programe v vrtcih (Ur.l. RS, [t.
44/96, 1/98, 84/98, 44/00, 102/00, 92/02,
120/03) so star[i dol\ni vlogo za
zni\ano pla;ilo vrtca vlo\iti
najpozneje 15 dni pred predvideno
vklju;itvijo otroka v vrtec. Torej, 
za otroke, ki bodo sprejeti v vrtec 
s 01.09.2005, ste dol\ni oddati vlogo
za zni\ano pla;ilo vrtca najpozneje
do 15. avgusta 2005! Na podlagi va[ih
vlog in prilog vam bo pristojni
ob;inski organ posredoval odlo;bo 
o vi[ini pla;ila za program vrtca za
obdobje od 01.09 do 31.12.2005.

Za uveljavljanje zni\anega pla;ila
vrtca v naslednjem koledarskem letu
(2006) boste star[i dol\ni oddati novo
vlogo za zni\ano pla;ilo vrtca do 15.
novembra 2005! Takrat boste vlogi
prilo\ili dohodninske odlo;be in
katastrski dohodek za leto 2004 in
ostale \e zgoraj navedene priloge. 
Na podlagi va[ih vlog in prilog k vlogi

Lilijana Djerkovi;, univ.dipl. prof. soc. in zgod.

Oddaja vlog za
zni\ano

pla;ilo vrtca  
obvestilo star[em

boste prejeli odlo;bo o vi[ini pla;ila
za program vrtca za naslednje
koledarsko leto (2006) oziroma za
obdobje od 01.01.2006 do 31.12.2006.

:e se vi[ina dohodkov oz. socialne
razmere med letom spremenijo
(zaposlitev, pove;anje [tevila dru\inskih
;lanov, zmanj[anje [tevila dru\inskih
;lanov, prenehanje zaposlitve, ...), se
pla;ilo dolo;i na novo, upo[tevaje novo
stanje oziroma teko;e dohodke dru\ine.
Vsako spremembo okoli[;in, ki so bile
podlaga za dolo;itev pla;ila, vlagatelj 
v 15. dneh sporo;i pristojnemu ob;inskemu
organu. Spremenjena dejstva in okoli[;ine
se ugotavljajo na podlagi ustreznega
dokumenta. Novo pla;ilo se uveljavi 
z mesecem, v katerem je bila sporo;ena
sprememba. 

Star[i, ki vloge ne oddajo, pla;ajo 80%
cene programa, kar je polno pla;ilo.

Odgovornost za resni;nost podatkov

Vlagatelj je materialno in kazensko 
odgovoren za resni;nost podatkov, ki jih
navede v vlogi. :e pristojni organ ugotovi
neresni;nost podatkov, dolo;i polno
pla;ilo vrtca za celotno obdobje od
dolo;itve pla;ila.

Pri odra[;anju in vzgoji otrok je ;as pred[olske vzgoje
najbolj pomemben. Vrtec predstavlja prvo organizirano
stopnjo vzgoje in prvi pravi stik otrok s svojimi vrstniki
in vzgojitelji. Zato je pomembno, da je ;im ve; otrok
vklju;enih v vrtec, saj je v njem vzgoja strokovna in
kakovostna. 
V Ob;ini Vodice se tega dobro zavedamo, zato smo 
prizadevanja za kakovostno pred[olsko vzgojo postavili
med na[e najpomembnej[e cilje. 
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V eni od prej[njih [tevilk smo poro;ali o namestitvi dveh [tevnih mest za avtomatsko
[tetje prometa na regionalni cesti Vodice - Lj. {entvid, in sicer v vaseh Skaru;na 
(pri vrtcu) in Povodje (pri avtobusni postaji). Zaklju;en je prvi mese;ni ciklus meritev
(obdobje [tirih tednov od 07.05. do 03.06.2005).

Predstavljamo glavne rezultate> 

Promet se glede na posamezne dneve v
tednu bistveno ne razlikuje, najve;ji je
sicer ob petkih. Prav tako ni zaznati
dnevnih konic, saj je promet med 6. in 23.
uro pribli\no enak. Induktivne zanke
omogo;ajo tudi meritve hitrosti vozil.
Vozniki sicer dokaj spo[tujejo predpisane
omejitve hitrosti, prekora;itve pa so zaz-
navne zlasti v no;nem ;asu, v ve;ji meri  
v Povodju. “Rekorder” je bil voznik motorja,
ki je 15.05. ob 11.10 mimo avtobusne postaje
Povodje proti {martnemu vozil kar 150 km/h.

Povpre;na dnevna prometna obremenitev
cesto skozi Skaru;no v primerjavi z drugimi
regionalkami uvr[;a v razred manj do
srednje obremenjenih. Po podatkih
Direkcije RS za ceste za leto 2003 je bila
npr. povpre;na dnevna prometna 
obremenitev ceste |eje - Vodice - Zbilje
4.500 motornih vozil, ceste Vodice - Sp.
Brnik 6.230, ceste skozi Menge[ 16.857, ...
Iz rezultatov na[ih meritev je zanimiv tudi
podatek, da je povpre;na dnevna 
obremenitev lokalne ceste Koseze -
Skaru;na preko 1.000 motornih vozil.
Vsekakor bomo meritve ob;asno [e 
ponavljali, [e zlasti pa ob morebitni gradnji
cestninske postaje Vodice.

Miran Sirc,univ.dipl.org.

Zaklju;en je prvi mese;ni
ciklus [tetja prometa na

regionalni cesti skozi
Skaru;no

Ob;inska uprava poro;a

Iz rezultatov je razvidna tudi
precej velika obremenjenost
lokalne ceste Koseze -
Skaru;na, Skozi Povodje “se
da” peljati tudi 150 km/h

Prometni odsek> 11412 LJ. {MARTNO - VODICE  
{tevno mesto> avtobusna postaja POVODJE 
GPS> X=5460060, Y=5110904
Smer 1> {MARTNO - VODICE
Smer 2> VODICE - {MARTNO
Za ;as od> 07/05/2005 do 03/06/2005 

POVPRE:NI DNEVNI MESE:NI PROMET ZA 28 DNI (4 TEDNE)> 2629

POVPRE:NI DNEVNI MESE:NI PROMET ZA MOTORNA VOZILA (A0)> 81

POVPRE:NI DNEVNI MESE:NI PROMET ZA OSEBNA VOZILA (A1)> 2387

POVPRE:NI DNEVNI MESE:NI PROMET ZA AVTOBUSE (C1+C2)> 19

POVPRE:NI DNEVNI MESE:NI PROMET ZA LAHKA TOVORNA VOZILA (A2+B1)> 98

POVPRE:NI DNEVNI MESE:NI PROMET ZA SRED. TOVORNA VOZILA (B2)> 27

POVPRE:NI DNEVNI MESE:NI PROMET ZA TE|KA TOVORNA VOZILA (B3)> 12

POVPRE:NI DNEVNI MESE:NI PROMET ZA TOV. VOZILA S PRIKLOPNIKI (B4)> 2

POVPRE:NI DNEVNI MESE:NI PROMET ZA VLA:ILCE (B5)> 4

Prometni odsek> 11412 LJ. {MARTNO - VODICE  
{tevno mesto> vrtec SKARU:NA 
GPS> X=5460280, Y=5111892
Smer 1> {MARTNO - VODICE
Smer 2> VODICE - {MARTNO
Za ;as od> 07/05/2005 do 03/06/2005 

POVPRE:NI DNEVNI MESE:NI PROMET ZA 28 DNI (4 TEDNE)>        1586

POVPRE:NI DNEVNI MESE:NI PROMET ZA MOTORNA VOZILA (A0)>          85

POVPRE:NI DNEVNI MESE:NI PROMET ZA OSEBNA VOZILA (A1)>        1389

POVPRE:NI DNEVNI MESE:NI PROMET ZA AVTOBUSE (C1+C2)>          20

POVPRE:NI DNEVNI MESE:NI PROMET ZA LAHKA TOVORNA VOZILA (A2+B1)>          60

POVPRE:NI DNEVNI MESE:NI PROMET ZA SRED. TOVORNA VOZILA (B2)>          18

POVPRE:NI DNEVNI MESE:NI PROMET ZA TE|KA TOVORNA VOZILA (B3)>           8

POVPRE:NI DNEVNI MESE:NI PROMET ZA TOV. VOZILA S PRIKLOPNIKI (B4)>           2

POVPRE:NI DNEVNI MESE:NI PROMET ZA VLA:ILCE (B5)>           3
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Ob;inska uprava poro;a

Na podlagi 28. ;lena Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, [t. 110/02 in 08/03 - popr.  in 58/03 - ZZK-1 v nadaljevanju ZureP-1)
Ob;ina Vodice sklicuje

2. PROSTORSKO KONFERENCO

za sprejem ob;inskega lokacijskega na;rta za ureditveno obmo;je {S 14/3-3 (Pustnice), 
ki bo 29.06.2005 z za;etkom ob 9. uri v prostorih Ob;ine Vodice, 

Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice.

Na prostorski konferenci bo predstavitev osnutka zgoraj omenjenega prostorskega akta ter pregled
smernic nosilcev urejanja prostora.
Udele\enci prostorske konference, ki predlo\ijo dokazilo, da zastopajo organ, organizacijo, dru[tvo ali
drugo pravno osebo, lahko na prostorski konferenci dajo svoja priporo;ila in usmeritve v zvezi s
pripravami prostorskega akta.

Gradivo, to je osnutek prostorskega akta, je na vpogled na Ob;ini Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice v
;asu uradnih ur in na spletnih straneh Ob;ine Vodice (www.vodice.si).

{tevilka> 350 - 04 - 002 / 05 - 055
Vodice, 17.6. 2005

Brane Podbor[ek
|upan
Ob;ine Vodice

Na podlagi 28. ;lena Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, [t. 110/02 in 08/03 - popr.  in 58/03 - ZZK-1 v nadaljevanju ZureP-1)
Ob;ina Vodice sklicuje

2. PROSTORSKO KONFERENCO

za sprejem ob;inskega lokacijskega na;rta za ureditveno obmo;je {S 14/7 (Zapoge 1), 
ki bo 29.06.2005 z za;etkom ob 10. uri v prostorih Ob;ine Vodice, 

Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice.

Na prostorski konferenci bo predstavitev osnutka zgoraj omenjenega prostorskega akta ter pregled
smernic nosilcev urejanja prostora.
Udele\enci prostorske konference, ki predlo\ijo dokazilo, da zastopajo organ, organizacijo, dru[tvo ali
drugo pravno osebo, lahko na prostorski konferenci dajo svoja priporo;ila in usmeritve v zvezi s
pripravami prostorskega akta.

Gradivo, to je osnutek prostorskega akta, je na vpogled na Ob;ini Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice v
;asu uradnih ur in na spletnih straneh Ob;ine Vodice (www.vodice.si).

{tevilka> 350 - 04 - 002 / 05 - 054
Vodice, 17.6. 2005

Brane Podbor[ek
|upan
Ob;ine Vodice
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Otroci in mladostniki se bodo lahko
zabavali v trinajstih kratko;asnicah. {port-
ni navdu[enci se bodo lahko razgibali v
[oli tenisa in nogometa. U;ili se bodo
lahko akrobacij na rolerjih ali pa se
preizkusili v plezanju. Poskrbeli smo tudi
za gurmane, ki bodo spoznavali jedi sveta.
Seveda ne smemo izpustiti \e uveljavljenih
kratko;asnic, kot so De\ela pravljic, indi-
janska tabora Pleme plahih jerebic in
Pleme ;rnorepih srak ter plesno-pevska
skupina Pop Mix. Kdor je v preteklosti
pogre[al kak[no bolj umetni[ko delavnico,
bo letos pri[el na svoj ra;un. Lahko bo
sodeloval pri ustvarjanju mozaika, stripa v
{oli umetnosti ali pa se bo poigraval z
fotografijami v kratko;asnici Digitalna
fotografija. Mladi, ki si \elijo od blizu
spoznati ljudi, o katerih lahko dnevno
beremo v slovenskih medijih oziroma so
aktivni v svetu [porta in zabave, bodo v
kratko;asnici Znane osebe in film lahko
spro[;eno klepetali z nekdanjim
kapetanom slovenske nogometne
reprezentance Miranom Pavlinom, nov-
inarko Rosvito Pesek, varuhom ;lovekovih
pravic Matja\em Han\kom in priznanim
hip hop pevcem Kosto. Z vami bodo delili
svoje izku[nje, ki so jih nabirali skozi
svojo kariero. Prepri;ani smo, da so
kratko;asnice pripravljene tako pestro, da
bo vsak po;itnikar na[el zabavo in
razvedrilo zase!

Ob koncu vsake delavnice bo zaklju;no
sre;anje star[ev in otrok. Otroci bodo
povedali in pokazali, kaj vse so se nau;ili
na leto[njih kratko;asnicah; nekatere
dejavnosti se bodo zaklju;ile v obliki
piknika, spet druge v obliki manj[e razs-
tave. 

Kot vsako leto bo tudi letos za prevoz in
malico poskrbljeno. Otroci bodo med
potekom kratko;asnic tudi nezgodno
zdravstveno zavarovani. Star[e prosimo,
da prijavnino poravnajo vsaj teden dni
pred za;etkom posamezne kratko;asnice.
Tako bomo la\je predvideli [tevilo
udele\encev in temu primerno nato tudi
prilagodili programe. :e se va[ otrok
izbrane kratko;asnice ne more udele\iti,
nas o tem ;im prej obvestite. 

V nadaljevanju so posamezne kratko;asnice podrobneje predstavljene>

DE|ELA PRAVLJIC (27.6.-1.7.)

V delavnici De\ela pravljic bomo letos imeli kar veliko dela. V petih dneh se bomo
najprej spoznali s pravlji;nimi junaki. Ti nas bodo spremljali v svetu pravljic skozi 
ves teden. 
Najprej se bomo nau;ili nekaj zanimivih plesnih korakov in pravlji;nih pesmic.
Izdelovali bomo majice, v katerih se bomo zadnji dan tudi predstavili tudi star[em.
Obiskala nas bo lutkarica in nas morda nau;ila nekaj ;arobnih besed. Tudi letos se
bomo pe[ odpravili proti gozdu, kjer bomo poiskali na[ega pal;ka Svitka. 
K udele\bi so vabljeni vsi pred[olski otroci, tudi tisti, ki so vklju;eni v vodi[ki vrtec. 
Za te smo se prav posebej dogovorili, da jih voditeljica odpelje iz vrtca v Osnovno [olo
Vodice,  kjer bo potekal pravlji;ni program. 

Lokacija< O{ Vodice
Voditeljica< Anja Banko
Starost udele\encev< 4 do 6 let
Cena< 4.400,00 sit

{OLA NOGOMETA (27.6. - 1.7.)

Se [e spomnile lanskega poletja, ko smo skupaj urili no\ice na nogometnem igri[;u
Kluba Kubu v Pusnicah. Tudi letos bomo pridobivali nova znanja z nogometnega
podro;ja. Vse mlade navdu[ence nogometa, predvsem pa vse, ki bi se radi od blizu spoz-
nali s tem [portom, vabimo, da se nam pridru\ite v [oli malega nogometa. 
Otroci se bodo prvi dan seznanili s teorijo (pravila, [portna prehrana, preventiva pred
po[kodbami, ...), brez katere pri nobenem [portu na \alost ne gre. Nato pa bo sledila
praksa. U;ili se boste taktike obrambe in napada.  
Ker bo ob zaklju;ku nogometnega tedna sledila tekma, vabimo star[e, da s seboj prine-
sejo vse glasne pripomo;ke, ki jih najdejo doma.

Lokacija< Klub Kubu Vodice
Voditelj< Mark Winterleitner
Starost udele\encev< 6 do 14 let (od 1. do 9. razreda)
Cena< 3.000,00 sit

PLEME PLAHIH JEREBIC (4.7. - 8.7.)

Leto je spet naokoli in \e je napo;il ;as po;itnic. Z njim pa prijetno, smeha polno, pred-
vsem pa zabavno dru\enje v po;itni[kem taboru. V skromnem tednu, ki nam je na voljo,
bomo spoznali veliko gozdnih \ivali. Nekatere gotovo \e dobro poznate, tiste druge pa
boste spoznali letos. Postavili bomo tudi indijanski [otor, ob katerem se bomo nau;ili
pravi indijanski ples in indijansko pesmico. Poskrbeli bomo seveda tudi za vse tiste, ki
radi ri[ete ali oblikujete iz gline oziroma plastelina. Za sprostitev se boste lahko poz-
abavali z raznimi [portnimi aktivnostmi, pa tudi pravljic ne bo manjkalo. 

Lokacija< Skaru;na
Voditelja< Peter :ernivec, Nina Medja
Starost udele\encev< 4 do 7 let
Cena< 5.500,00 sit

Ob;inska uprava poro;a

Po;itni[ke kratko;asnice
{olsko leto zaradi vseh obveznosti, testov in ob[olskih aktivnosti
vedno hitro mine. Spet so pred vrati po;itnice in z njimi zdaj \e kar
tradicionalne Po;itni[ke kratko;asnice. Letos je njihovo organizacijo
prevzela delovna skupina za ustanovitev Mladinskega centra Vodice,
ki je v sodelovanju z Ob;ino Vodice posku[ala pripraviti ;im bolj
pester in zanimiv program. 
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{OLA UMETNOSTI (11.7. - 15.7.)

Med veselimi po;itni[kimi dnevi smo se letos odlo;ili za novost, in sicer za malo bolj
ustvarjalne urice. Otroci, ;e \elite izvedeti ve; o nastajanju in risanju stripov ter se
poigravati s tehniko mozaika, ste lepo vabljeni na na[o novo kratko;asnico, kjer ne bo
manjkalo dobre volje in zanimivih idej.
Vzemite ;opi; v roke in na delo! Polni idej se kmalu sre;amo!

Lokacija< KUD Vodice
Voditelja< {pela Bla\i;, Andrej Potr;
Starost udele\encev< 4 do 6 let
Cena< 3.500,00 sit

PLEME :RNOREPIH SRAK (11.7. - 15.7.)

Pleme :rnorepih srak se bo tudi letos skupaj s poglavarjem naselil na Skaru;ni. Vas bo
za [tiri dni in eno no; postala pravo indijansko sredi[;e z indijanskimi [otori in ognjem.
Pleme vabi vse otroke od 2. do 6. razreda, da se mu pridru\ijo. Vsak bo dobil svoje indi-
jansko ime, si izdelal perjanico, se nau;il plesa, s katerim Indijanci kli;ejo de\, in si sam
postavil [otor, v katerem bo tudi enkrat prespal! Pleme se bo proti koncu taborjenja
odpravilo pogledat osle in se nau;ilo ravnanja z njimi. Poglavar pa bo povedal tudi
kak[no zanimivo zgodbo o svojih prednikih in o tem, kako so se bojevali s kavbojci v
preriji.

Lokacija< Skaru;na
Voditeljice< Ur[a Zaleznjik, Ajda Martini;, Maja Tom[i;
Starost udele\encev< 7  do 11 let (od 2. do 6. razreda)
Cena< 5.500,00 sit

DIGITALNA FOTOGRAFIJA (11.7. - 15.7.)

Vsi vemo, kako nadle\no je, ko se s klasi;nim fotoaparatom odpravimo na izlet in potem
nestrpno ;akamo, da nam fotografije razvijejo in se ob tem spra[ujemo, ali so uspele ali
ne. V tej kratko;asnici bomo spoznali prednosti in slabosti digitalne fotografije in se sez-
nanili s programom PhotoShop. Ta program nam omogo;a obdelavo digitalnih fotografij.
Spreminjamo lahko barve, slike med seboj pove\emo, jih opremimo z besedilom, izdelu-
jemo reklame, in kar je pomembno za dru\insko fotografijo, neuspele posnetke popravi-
mo do te mere, da so primerni za album.

Lokacija< O{ Vodice
Voditeljica< Barbara Nahtigal
Starost udele\encev< 10 do 14 let ( od 5. do 9. razreda)
Cena< 3.500,00 sit

ZANIMIVI HOBIJI (18.7. - 22.7.)

Skozi vse leto smo obremenjeni s [olo in drugimi obveznostmi. Poletje je ;as, ko svojim
mislim pustimo prosto pot. Skupaj bomo pre\iveli pet razburljivih dni, saj imamo tudi
letos za vse male “firbce” pripravljen skupek zanimivih hobijev. V Hra[ah bomo zajahali
konje, z balona bomo nato u\ivali v pre;udovitem razgledu po Ljubljanskem barju.
Zapluli pa bomo tudi v bolj adrenalinske vode. V [portni dvorani {entvi[ke gimnazije
bomo pod nadzorom izku[enih plezalcev preizkusili svojo fizi;no vzdr\ljivost na umetni
plezalni steni. Zaradi lanskoletnega navdu[enja nad strate[ko igro War Hammer smo se
odlo;ili, da ta del delavnice kar ponovimo. Zadnji dan bomo svoje vtise in nor;ije pred-
stavili star[em.
Skupaj bomo lahko pozdrave po[iljali z balona na nebu, z vrha plezalne stene ali pa s
konjskega sedla! Zanimivo bo!

Lokacija< okolica Vodic
Voditelja< Lina Ihbeisheh, Ale[ Pirc
Starost udele\encev< 6 do 14 let (od 1. do 9. razreda)
Cena< 3.300,00 sit

Ob;inska uprava poro;a
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KUHINJA SVETA (18.7. - 22.7.)

Prehrana je nujna za pre\ivetje, to je vsakemu jasno. Je bistveni del ;love[kega \ivljen-
ja. A ;lovek je v teku stoletij iz potrebe po prehrani postopoma izoblikoval v pravo
umetnost, kulinariko. Kolikor je razli;nih podnebij ter kultur, hidratov ali vitaminov,
toliko je tudi razli;nih na;inov kuhe. Hrana nas vabi k prijetnemu sre;anju ob skrbno
pogrnjeni mizi z obilo dobrotami. Razne barve, okusi in arome se spajajo v skrbno in
ljube;e pripravljeno jed.
Pridru\i se nam in nau;il se bo[ pripraviti in predstaviti nekaj novih jedi iz mednarodne
kuhinje. Hkrati pa bo[ spoznaval tudi zna;ilnosti in temperamente teh dr\av. Spoznal se
bo[ s [estimi vrstami argentinske, mehi[ke in italijanske kuhinje, lahko bo[ doma
pripravil okusne empanade, takose ali sorrentine, [vicarski fondue ali francoske
roglji;ke (croissant). Vrh tega pa [e slastne slovenske sla[;ice, ki jih bo[ spekel skupaj z
mojstrom sla[;i;arjem. Sebe in doma;e bo[ prijetno presenetil s tem, kar se bo[ nau;il.

Lokacija< O{ Vodice
Voditelja< Cecilia Qualizza, Klemen Logar
Starost udele\encev< 10 do 14 let (od 5. do 9. razreda)
Cena< 4.000,00 sit

ROLANJE (25.7. - 29.7.)

Za vse mlade navdu[ence rolanja, tiste, ki se s tem [portom [ele spoznavajo, in tudi
tiste, ki so \e osvojili osnove, bo od 25. julija do 29. julija potekala [ola rolanja. {ola bo
potekala na igri[;u [portnega Kluba Kubu, tako da bo za varnost poskrbljeno. Prevoz in
malica sta prav tako urejena.
Na za;etku se bomo posvetili pripravi na varno rolanje, sledil pa bo prakti;ni del, ki bo
vklju;eval mnogo zabave, raznih trikov in nasvetov. Zadnji dan so vabljeni vsi star[i, da
pridejo in ugotovijo, ;esa so se nau;ili njihovi otroci.
OPOZORILO!!!
Obvezna je za[;itna oprema ([;itniki za kolena, komolce, zapestje, ;elada).

Lokacija< O{ Vodice
Voditelj< Miha Rozman
Starost udele\encev< 4 do 6 let
Cena< 3.000,00 sit

NORA FIZIKA (25.7. - 29.7.)

Nedavno sem nekaj svojih prijateljev vpra[ala, kaj si mislijo o fiziki. Ve;ina se je samo
nasmejala in pri tem pomislila na svojega  norega, raztresenega profesorja fizike, ki je
vsaki; navdu[eno povedal> “Vse je fizika.”. Toda ve;ina nas je bila mnenja, da je fizika
pravzaprav zabavna. {e posebno takrat, ko lahko delamo poizkuse.
V kratko;asnici  NORA FIZIKA bomo ves ;as delali zanimive poizkuse. Vas zanima, kaj se
zgodi, ;e pest rozin vr\emo v mineralno vodo? Ali veste, da se ljudje ne moremo z
jezikom dotakniti svojega komolca? Ste se \e kdaj spra[evali, kako te\ek je va[ las? Kaj
pa poizkusi z vodo? Zanimivi so, saj vsi radi ;ofotamo.
:e ste nekoliko nagajivi in vsaj malo radovedni, vas vabimo, da se nam pridru\ite, veliko
se bomo igrali in [e ve; smejali!

Lokacija< O{ Vodice
Voditeljica< Barbara Nahtigal
Starost udele\encev< 4 do 6 let
Cena< 3.500,00 sit

Ob;inska uprava poro;a
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Ob;inska uprava poro;a

FILM IN ZNANA OSEBA (25.7. - 29.7.)

Vas zanima, kako trenirajo v slovenski nogometni reprezentanci, kako nastane kratek
prispevek za televizijsko oddajo ali kako je prvi; nastopiti pred tiso;glavo mno\ico... 
Vse to so izku[nje, ki jih boste lahko izvedeli iz prve roke.
Vsak dopoldan si bomo skupaj z znanimi gosti (Rosvita Pesek - novinarka, Miran Pavlin -
nogometa[, Matja\ Han\ek - varuh ;lovekovih pravic,...) ogledali film po njegovem
izboru. Nato pa bomo skupaj z gosti raziskovali njim dobro poznane teme.

Lokacija< O{ Vodice
Voditeljica< Anja Banko
Starost udele\encev< 4 do 6 let
Cena< 4.400,00 sit

{OLA TENISA (1.8. - 5.8.)

Ob besedi [ola ve;ina takoj pomisli na [olske klopi, zvezke ter zoprno u;enje matem-
atike. Naj vam \e takoj povem, da vsega tega v {OLI TENISA [e videli ne bomo.
Teden bomo pre\iveli na igri[;u Kluba Kubu in njegovi okolici, kjer se bomo med spoz-
navanjem pravih teni[kih prijemov in tehnike zelo zabavali. Ne bojte se, ;e [e nikoli
niste dr\ali loparja v roki. Na za;etnem te;aju se boste postopoma in z lahkoto nau;ili
vsega, kar morate vedeti kot dober igralec tenisa. Tudi tistim, ki \e nekaj veste o tem
[portu, ne bo dolg;as. V dveh razli;nih stopnjah nadaljevalnega te;aja boste postali
pravi asi.
Ker si vsak profesionalec \eli dokazati na turnirju, bomo seveda tudi mi svoje znanje
pokazali na pravem turnirju t.i. KUBELJDONU. Na tem prvenstvu ste [e posebej dobro-
do[li star[i, obvezno je zelo glasno navijanje, dovoljeni pa so vsi navija[ki pripomo;ki.
:aka vas teden, poln zabave in dogajanja, zato kar primite loparje v roke in se nam
pridru\ite!    

Lokacija< Klub Kubu Vodice
Voditeljici< Katja Bricelj, Branka Kohek
Starost udele\encev< 6  do 14 let (od 1. do 9. razreda)
Cena< 4.400,00 sit

POP MIX (22.8. - 26.8.)

Zadnji teden v avgustu, ko [ola \e trka na vrata, bomo obarvali z glasbo. Zato vabiva vse
glasbene navdu[ence, da se nama pridru\ite v plesno-pevski delavnici.
Delavnica je namenjena vsem, ki radi ple[ete, pojete, i[;ete nove izzive in se \elite ob
tem [e dobro zabavati. {e posebno ste vabljeni tisti, ki ples in petje [ele spoznavate,
prav tako pa ste dobrodo[li tudi poznavalci, ki boste svoje znanje lahko [e poglobili.
V plesni skupini boste s Katjo spoznavali zanimive plese, se u;ili novih korakov ter se
nau;ili odplesati skupinski ples z la\jo koreografijo. V pevski skupini pa boste z
Anamarijo prepevali manj in bolj znane skladbe, prvi; pa se boste lahko sre;ali tudi s
pravilno tehniko petja. Vse skupaj bomo seveda obogatili z obilico zabave in dobre
volje. Ob koncu tedna se bosta obe skupini zdru\ili ter pripravili samostojen nastop, na
katerem boste pokazali pridobljeno znanje in se v\iveli v vlogo pravih plesalcev in
pevcev.  

Lokacija< O{ Vodice
Voditeljice< Katja Nogra[ek, Maja Lavrinc, Anamarija |efran, Nina Kohek,  Anja Banko
Starost udele\encev< 4 do 14 let
Cena< 4.400,00 sit

Ob;ina Vodice in Delovna skupina za ustanovitev Mladinskega centra

Vodice vam \elita, da bi bilo poletje z nami [e lep[e!

Lep pozdrav!
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Kako bi lahko ocenili uspe[nost
leto[njega koncerta Dru\ina -
ognji[;e ljubezni? Zanima me, kako
vam je uspelo pritegniti tako slavna
glasbena imena, ki so dobrodelno
nastopila na va[i prireditvi?
Uspe[nost leto[njega koncerta je bila 
v precej[nji meri odvisna od vsestranske
pomo;i Ob;ine Vodice, predvsem od
Damjana Stanonika, ki je pritegnil, oziroma
povabil vse glasbene skupine, povezovalca
programa Andreja |alarja  ter organiziral
brezpla;no ozvo;enje in tiskanje vstopnic.
Ob;ina nam je pomagala tudi pri 
oblikovanju in razpo[iljanju vabil in
obvestil. Kljub temu pa je ostalo [e dovolj
dela za nas, karitativne delavce. S pomo;jo
Mari Banko, Anke Ziherl in Irene Podrep[ek
nam je uspelo. Moram priznati, da je
skupina za Karitas vedno prizadevna in
enotna, zato je tudi uspeh vedno zagotovljen.
Ob tem naj se iskreno zahvalim vsem
;lanicam na[e skupine za vso pomo; in

prijetno sodelovanje. Vsem iskrena hvala!
Kot sem \e povedala, je bilo leto[nje
sodelovanje Karitas in Ob;ine zelo 
intenzivno. Pri izvedbi koncerta je 
sodelovalo precej oseb, ki so poskrbele za
popolnost in kvaliteto, en sam tega prav

Opi[ite nam delo \upnijske Karitas na
za;etku va[ega delovanja. S kak[nimi
problemi ste se sre;evali, komu ste
nudili najve; pomo;i, kako ste se
organizirali?
To je bilo obdobje osamosvajanja na[e
domovine. Iz na[ih prej[njih republik so
prihajali begunci. Slovenija jim je nudila
zato;i[;e, zato je bilo potrebno to
mno\ico tudi nahraniti. Zbirali smo hrano,
poljske pridelke, obla;ila, obutev. Vse smo
shranjevali pri Staretovih, kasneje pa vse
zbrano odpeljali v Ljubljano na Poljansko
cesto 2. Ker je bil ta ;as zelo nepredvidljiv,
smo za;eli s te;aji prve pomo;i in nege
bolnika na domu. Vsi te;aji so se vr[ili pri
Staretu, na Skaru;ni pa pri Jurjevcu. Dela
je bilo vedno ve;, zato smo pridobili [e
nekaj sodelavcev.

Verjetno ste si morali zaradi bolj[e
organizacije delo razdeliti. Kak[na je
bil va[ prispevek pomo;i potrebnim?
Moje delo je bilo vedno tajni[ko.
Potrebno je bilo sodelovati z zunanjimi
institucijami in strankami, upo[tevati je
bilo potrebno vse predpise, kriterije in
obenem biti predvsem karitativni delavec
- vedno na strani ;loveka, potrebnega
kakr[nekoli pomo;i, pa naj bo to
finan;ne, materialne ali samo osebnega
pogovora. Ker pa sem \e v svoji slu\bi
opravljala vse to, mi ni bilo in mi [e vedno
ni te\ko najti skupni jezik s ;lovekom, ki
je v stiski. Torej je karitativno delo [e
kako smiselno potrebno.

Katere dejavnosti sedaj organizira
\upnijska Karitas in kak[ne so va[e
glavne zadol\itve?

Na[a \upnijska Karitas je dejavna na
raznih podro;jih, kot so> pomo; otrokom
in dru\inam v stiski, dru\inam pri nakupu
[olskih potreb[;in, otrokom za mo\nost
udele\be v [oli v naravi in na taborih,
dru\inam z ve;jim [tevilom otrok, kjer
star[i ne zmorejo ve;jih potreb,
posameznikom, ki zaradi starosti ali
bolezni ne zmorejo vsega. Vsako leto v
jesenskem ;asu organiziramo zbiranje
poljskih pridelkov, sadja, vlo\ene zelenjave
in drugih \ivil. Ta nabirka je bogata, saj
zberemo okoli dve toni krompirja. Vse
zbrano odpeljejo fran;i[kanom, ki hranijo
brezdomce in reve\e, v materinski dom na
{kofljico, duhovni[ki dom v Ljubljano ter 
v draveljsko \upnijo za njihovo Karitas.
Dvakrat letno obi[;emo tudi ostarele in
bolne in jih obdarimo. Na binko[tno
nedeljo organiziramo sre;anje vseh faranov
starej[ih od 75 let in invalidov ter v
decembru Miklav\eve obiske.

Obdarovanja verjetno kar nekaj
stanejo. Kako to zmorete? Imate
ob;utek, da je dovolj sredstev
namenjenih za dejavnost
Karitas?
Glede finan;nih sredstev smo
zaenkrat lahko kar zadovoljni.
Imamo nekaj rednih darovalcev, \al
pa jih je nekaj v zadnjem ;asu
umrlo. Ob;ina Vodice nas finan;no
podpira \e od leta 1995, dr\avne pomo;i
pa nimamo. Nekaj sredstev pridobimo z 
organizacijo vsakoletnega koncerta ob
mednarodnem dnevu dru\ine, to je 15.
maja. Ta koncert organiziramo skupaj z
Ob;ino Vodice in pevskim zborom Biser. 

Vedno na strani
;loveka potrebnega
kakr[nekoli pomo;i

Tokrat vam predstavljamo

Ton;ko Polajnar, osemdeset-

letnico, ki zna opazovati svet

in ljudi okoli sebe, hitro za;uti

stisko ljudi ter jim na nevsiljiv

na;in  prisko;i na pomo;.

Gospa Ton;ka je pri \upnijski

Karitas od njenega za;etka.

Pravi, da se je leta 1991

povsem slu;ajno pri Staretu v

Vodicah sre;ala z Mari Stare

in Martinom Stanonikom.

Beseda je nanesla na Karitas.

Povezali so se s tedanjim,

danes \e pokojnim, \upnikom

Petrom Ho;evarjem, ki je bil po

besedah na[e sogovornice

;lovek plemenitega in [irokega

srca. Hitro so se organizirali in

12 \upljanov je za;elo z delom.

Ker pa sem \e v svoji
slu\bi opravljala vse
to, mi ni bilo in mi 
[e vedno ni te\ko
najti skupni jezik s
;lovekom, ki je v stiski.
Torej je karitativno
delo [e kako smiselno
potrebno.

Alenka Jereb
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gotovo ne bi zmogel. Glede dobrodelnosti
pa lahko povem, da je v ljudeh [e veliko
posluha in predvsem dobrosr;nosti ter
so;utja za stiske posameznika.

Sli[ala sem, da je kar nekaj 
podjetnikov zbralo zajeten kup;ek
finan;nih prispevkov v karitativni
namen. Kako je pri[lo do te pobude?
So vam sami ponudili pomo;?
Do tega donatorstva je pri[lo prav na 
zanimiv na;in. Vabila na koncert so 

vsebovala tudi pro[njo za prispevek.
Nekateri so se temu odzvali in tako so
skupaj zbrali 485.000.00 SIT. Vsem se [e
enkrat zahvaljujem tudi v imenu vseh 
tistih, ki bodo te pomo;i dele\ni.

Mislim, da ne bo prav ni; narobe, ;e
[ir[emu krogu bralcev zaupava imena
donatorjev, ki so naredili tako 
plemenito dejanje.
Podjetniki, ki so tokrat finan;no 

obogatili Karitasovo blagajno so

slede;i> Regeneracija, d.o.o.< Kamra,
{vajger Silvo, s.p.< {tebe, s.p.< Kaliopa,
d.o.o.< P.U.Z., d.o.o.< Kalan, d.o.o.<
Matrika, Novak Andrej, s.p.< Pe;arstvo
Fujan, s.p.< Milan Medved, s.p.< Nav;ek,
s.p. in Jagodic Damijan.
Darila so prispevali> Atlas oprema, d.o.o.<
Anin sklad< Bilban, s.p.< ARH studio<
Finomehanika Kubelj< Mizarstvo Stare<
Vrtnarstvo Rebolj, s.p.< Marjana bar<
Goran Pugelj< Karitas< Borut Kimovec<
Janko Lu\ar< Ob;ina Vodice in vsi 
nastopajo;i.
Res se iz vsega srca [e enkrat zahvaljujem
vsem, ki so se odzvali na na[e vabilo.

Sli[ala sem, da ste sodelovali tudi pri
pripravi raziskave o potrebnosti
pomo;i na domu za starej[e ob;ane.
Do kak[nih ugotovitev ste pri[li? Jo
na[i ob;ani potrebujejo in v kolik[ni
meri?
Pri tem projektu nisem sodelovala osebno,
sem pa nudila Ob;ini svoje izku[nje s
podro;ja dela z ostarelimi in bolnimi.
Glede pomo;i na domu je \e pred nekaj

leti na[a Karitas ugotovila, da je zelo
potrebna. {e posebno je bilo 26 ob;anov
navdu[enih za dnevno varstvo, ki pa je
pogojeno z domom po;itka, sicer to ne
pride v po[tev (podatki izpred [estih let).
Glede toplega obroka pa mislim, da je to
vpra[anje zelo aktualno in uresni;ujo;e,
seveda v dogovoru z vodstvom osnovne
[ole .

Vrniva se v obdobje, ko ste bili
uslu\benka na Ob;ini. Menda ste se 

v tistem ;asu 
pogovarjali in 
dogovarjali o lokaciji
cestninske postaje na
novozgrajeni avtocesti.
Kot mi je znano, so
hoteli postaviti 
cestninsko postajo na
Povodje. Kako je
pri[lo do dogovora 
o prestavitvi lokacije
na Torovo in kako
vam je to uspelo?
Bila sem uslu\benka

Ob;ine Vodice od 1950 do 1956, nato do
leta 1961 Ob;ine Ljubljana - {entvid, 
s priklju;itvijo k Ljubljani - {i[ka pa
uslu\benka Ob;ine Lj. - {i[ka, moje
delavno mesto
pa je bilo vedno
v dislocirani
enoti Vodice.
Bila sem vodja
urada in
mati;arka. V;asih
sem bila vabljena
tudi na razne
sestanke. Tako
sem bila res pris-
otna na sestanku
KS Vodice, ko se
je odlo;alo o
gradnji avtoceste in pripadajo;e 
cestninske postaje. Cestninska postaja na
Povodju ni bila nikdar izglasovana, ker
svet KS skupaj s predsednikom Tonetom
Podbor[kom tega ni potrdil.

Kako danes gledate na zaplete okoli
postavitve vstopno - izstopne postaje
v Vodicah? Se vam zdi
poteza dr\ave
upravi;ena?
Glede gradnje cestninske
postaje je sedaj te\ko re;i
kaj dolo;enega, saj jo
bodo morali najbr\
vklju;iti v evropski cestni
sistem. Po dosedanjem
na;inu pa nikakor ni
po[teno, da bi moral potnik,
ki potuje skozi na[o

de\elo do Ljubljane vsaj trikrat pla;ati
cestnino.

Kljub va[i vsestranski anga\iranosti
vam verjetno ostane tudi nekaj ;asa,
da spremljate razvoj na[e ob;ine. Kaj
bi lahko pohvalili, in kje mislite, da
bi se dalo [e kaj postoriti?
Priznati je treba, da razvoj ob;ine lepo
napreduje na vseh podro;jih. Zgrajen je
otro[ki vrtec, napreduje komunalna 
infrastruktura, kar je tudi nujno potrebno.
To bi bilo potrebno raz[iriti na celo
ob;ino, toda zaenkrat verjetno ni dovolj
sredstev. Morda bi se le dalo kaj iztr\iti iz
dr\avne blagajne.

Imate kak[no sporo;ilo ob;anom,
ob;inski upravi ali \upanu, morda
tudi snovalcem Kopitarjevega glasu?
Ob;anom \elim, da bi z dobrim sosedskimi
odnosi in morda tudi z lastnimi sredstvi
sku[ali realizirati s prostovoljnim delom
kak[no manj[o akcijo. S tem bomo
pokazali, da \elimo biti vklju;eni v na[o
skupnost. Ob;inska uprava naj nadaljuje 
z na;inom vljudnosti in prijaznosti ter
tako ob;ino [e bolj pribli\a ob;anom, pa
;eprav samo s prijetnim nasmehom in 
prijaznim pozdravom, ki polep[a dan.

Gospodu \upanu \elim [e veliko uspe[nih
akcij in projektov s slo\nim sodelovanjem
vseh svetnikov in ob;anov. Sodelavcem
Kopitarjevega glasu pa [e nadaljevanje
vsebinsko in tudi na oko prijetno doma;e
ob;insko branje.

Glede dobrodelnosti pa
lahko povem, da je v
ljudeh [e veliko posluha
in predvsem dobrosr;nosti
ter so;utja za stiske
posameznika.

Ob;anom \elim, da bi z
dobrim sosedskimi odnosi
in morda tudi z lastnimi
sredstvi sku[ali realizirati
s prostovoljnim delom
kak[no manj[o akcijo. 
S tem bomo pokazali, da
\elimo biti vklju;eni v
na[o skupnost. 

Glede toplega obroka pa
mislim, da je to vpra[anje
zelo aktualno in
uresni;ujo;e, seveda v
dogovoru z vodstvom
osnovne [ole .
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Seja sveta

Svetniki pri\gali zeleno lu;
za ustanovitev komunalnega
podjetja

Je dolo;itev trase obvozne
ceste Vodice - |elodnik
dokon;na?

Kdaj bomo prebivalci ob
Kamni[ki cesti re[eni
vedno gostej[ega prometa?

Na predlog \upana so svetniki uvodoma
sprejeli in potrdili  raz[irjen dnevni red. 
V nadaljevanju seje so najve; ;asa namenili
odlokoma o spremembah in dopolnitvah
Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih -
PUP za planski celoti {11 Skaru;na in { 14
Vodice ter ustanovitvi Javnega podjetja
Komunala Vodice.

V gradivu, ki so ga svetniki dobili teden
dni pred za;etkom seje, so lahko podrobno
prou;ili prostorsko ureditvene pogoje
glede posegov v prostor.  Pomembno je
poudariti, da je predhodno Odbor za prostor
veliko pozornosti posvetil tema odlokoma,
razmi[ljanja so tudi o velikosti gradbene
parcele. Le ta naj ne bi bila na strnjenih
obmo;jih manj[a od 500m2. Izjemoma je
lahko velika tudi od 300m2 do 500 m2 , ;e
je na nezazidanem stavbnem zemlji[;u v
va[kem jedru ali na robu naselja. Parcela
pa naj bi bila oblikovana v zemlji[kem
katastru pred 1.1. 2003. Ena izmed novosti
je tudi pozidanost gradbene parcele, ki naj
bi se iz sedanjih 40 % spustila na 30 %. Kot
je bilo sli[ati, je s tem prepre;eno
bogatenje tr\no naravnanih investitorjev
(tudi lokalnih), ki jim ni mar za kulturo
bivanja, temve; le za zaslu\ek. Svetniki so
spremembe odlokov o PUP - u z velikim
razumevanjem soglasno sprejeli. 
V nadaljevanju so se lotili tudi sprememb
in dopolnitev zazidalnega na;rta za
obmo;je urejanja {S 14/ 1 - 1 Vodice
(vzhodno od cerkve). Z nekaj popravki ,
predvsem z uskladitvijo podro;ja 
pozidanosti posameznih parcel, je bil tudi
ta na;rt soglasno sprejet.

Alenka Jereb

17. redna
seja

18. 5. 2005

Ob;inska uprava Ob;ine Vodice je zaradi
pravilnosti, uporabnosti in preglednosti
posameznih ;lenov ter ustreznej[ih pogojev
za podelitev in prenehanje koncesije za
opravljanje slu\be pomo;i na domu 
predlagala nekaj sprememb, ki so jih svetniki
brez razprave soglasno sprejeli.
Zaradi znanih te\av z vzdr\evanjem in
upravljanjem vodovodnega sistema na
na[em obmo;ju ter neustreznim 
organiziranjem trenutnega ob;inskega
re\ijskega obrata, so bili svetniki enotnega
mnenja, da ;imprej sprejmejo Odlok o
ustanovitvi javnega komunalnega podjetja.
Le to naj bi se na za;etku svoje dejavnosti
ukvarjalo predvsem z oskrbo s pitno vodo,
odvajanjem in ;i[;enjem komunalne in
padavinske vode ter oskrbo naselij s
po\arno vodo. Pri\gali so zeleno lu; in z 
9 glasovi ZA  sprejeli Odlok o ustanovitvi
Javnega podjetja Komunala Vodice ter
njegov statut. Na predlog \upana so z 9
glasovi ZA in 1 PROTI  potrdili tudi ;lane
nadzornega sveta in vr[ilca dol\nosti
direktorja. V nadzorni svet sta bila 
imenovana Anton Kosec kot predsednik in
Miran Sirc kot ;lan. Tretjega ;lana bo
imenovalo Javno podjetje Komunala
Vodice v skladu z Zakonom o sodelovanju
delavcev pri upravljanju. Za v.d. direktorja
podjetja je bil imenovan Damjan Stanonik. 
V nadaljevanju je \upan seznanil svetnike
o poteku odkupa zemlji[;a ob [oli in vrtcu
za namen igri[;. Pogodba je pripravljena,
svetniki pa so soglasno potrdili kon;no
vrednost zemlji[;a z vklju;enim DDV, kar
zna[a 16. 934.000 SIT. Na 12. redni seji julija
2004 je Ob;ina Vodice s predhodno 
pridobitvijo sklepa vlade ter potrditvijo na
Ob;inskem svetu kon;ala s spremembami
in dopolnitvami Dolgoro;nega plana za
obmo;je Vodice brez dveh obmo;ij, ki sta
dobili zeleno lu; pri vladi. Eno izmed teh
je tudi ureditveno obmo;je {P 14/2 v

Zapogah.  Na novo pridobljenih stavbnih
zemlji[;ih \eli investitor postaviti objekt
za obrtno dejavnost. Pri spremembah gre
predvsem za neusklajenost med tekstualnim
in grafi;nim delom, ki so ga svetniki
soglasno sprejeli. Tudi ta sprememba bo
kot dopolnitev tega odloka slu\ila z 
dopolnjenim grafi;nim delom.
Na koncu seje smo sli[ali [e informacijo 
o trasi obvozne poti |elodnik - Vodice, ki
je do\ivela \e ve; razli;ic. Le ta naj bi po
zadnjem usklajevanju potekala med
obstoje;o ;istilno napravo in kmetijo
Ko\elj proti [olskemu igri[;u,ki pa se ga
ne bo dotikala, kjer je v bli\ini predvideno
ve;je kri\i[;e. |upan je povabil 
predstavnike Urada za prostorski razvoj,
ki so obljubili, da bodo traso bodo;e
obvozne ceste razlo\ili svetnikom na eni
izmed prihodnjih sej. 
V predzadnji to;ki dnevnega reda je Miran
Sirc podal informacijo o ustanavljanju
medob;inskega in[pektorata, ki bo deloval
na podro;ju ob;in Morav;e, Lukovica,
Trzin, Menge[, Komenda in Vodice.
Za;etek delovanja je na;rtovan 1.2. 2006.
V zadnji to;ki smo sli[ali pobude in 
predloge kot so ureditev dostopne poti od
[olske postaje do vhoda v [olo za 
najmlaj[e, le\e;i policaji na cesti mimo
\upni[;a v Vodicah ter odvoz gradbenega
materiala pri Pustnicah. |upan je razlo\il,
da je predvidena ograja, ki bo lo;evala
vrtec ter pripadajo;e igri[;e in [olo. Ob
ograji bo speljana tudi pot do [ole, ki jo
bodo lahko uporabljali najmlaj[i u;enci. 
O namestitvi le\e;ih policajev bo na eni
izmed prihodnjih sej obravnaval Svet za
preventivo v cestnem prometu. Miran Sirc
pa je [e enkrat pozval vse, naj o;ividci
prijavijo kr[itelje, ki ne vedo, kam se 
skladi[;i gradbeni material oz. kam se
odlagajo kakr[nikoli odpadki.
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Odpadna embala\a je pomemben vir
sekundarnih surovin. Embala\a izdelkov je
praviloma izdelana iz kakovostnih 
materialov. :e jo ustrezno predelamo v
sekundarno surovino, lahko tako dobljen
material [e enkrat uporabimo za razli;ne
izdelke. Iz odpadne embala\e pridobljene
plastike se tako izdelujejo ohi[ja za
svin;nike, v\igalnike, razli;ne cevi,
vre;ke... Iz lesenih embala\ (npr. palet) 
se izdela furnir, iz papirja in kartona se
proizvede ponovno papirnate polizdelke,
steklo pa se predela v steklene polizdelke.
V takem primeru se kakovostna surovina,
iz katere so embala\e, ponovno uporabi,
preden v enem od svojih prihodnjih 
\ivljenj kon;a na deponiji. 

Z ve;kratnim kro\enjem materiala, ko
osnovno koli;ino primarne surovine ve;
kot enkrat uporabimo, porabimo manj 
primarnih surovin - dreves, nafte, rudnin,
manj energije in podalj[amo \ivljenje
odlagali[;em odpadkov. Odpadkov, 
odpeljanih na deponijo, je namre; precej
manj.

Naslednji cikel uporabe pa se za;ne pri
kon;nem potro[niku predhodnega 
cikla - torej pri kupcu, ki izdelek v izbrani

embala\i doma do konca porabi.
Popolnoma izpraznjeno embala\o
potro[nik odvr\e na prostor, ki je doma 
za to namenjen.

Kako doma lo;evati odpadno
embala\o od ostalih odpadkov?

Priporo;amo uporabo velike vre;e - lahko
je obi;ajna vre;a za smeti, v kateri se
zbira vsa odpadna embala\a. V njej lahko
skupaj shranjujemo plastenke, kartonaste
[katle, zavijalne folije, steklenice,
plo;evinke, kartonasto votlo embala\o za
pija;e... Nato enkrat tedensko vre;o z
zbrano odpadno embala\o odpeljemo ali
odnesemo na ekolo[ki otok, kjer odpadno
embala\o iz vre;e razporedimo v ustrezne
zabojnike v skladu z navodili, ki so
napisana na etiketi vsakega zabojnika. 

Glede na izku[nje lahko zapi[emo, da je 
v [tiri;lanskem gospodinjstvu z za;etkom
lo;evanja odpadne embala\e od ostalih
odpadkov, ki se [e vedno me;ejo v ko[ za
smeti, tega potrebno odnesti zgolj 
nekajkrat tedensko, prej pa je bilo to 
skoraj vsakodnevno opravilo.

:e imate na voljo ve;ji prostor, v katerem
lahko shranjujete odpadno embala\o, je
[e racionalnej[e \e doma lo;evati
embala\o po materialih in potem vsebino
samo stresti v ustrezen zabojnik na
ekolo[kem otoku. 

4. junija leta 1945 so v Ljubljani

prvi; odvzeli kri v posebne ampule,

ki so \e vsebovale konzervans in so

jih tako lahko tudi shranili. S tem

se je za;elo obdobje organiziranega

krvodajalstva, ki v Sloveniji danes

podobno kot v mnogih drugih

dr\avah poteka pod okriljem

Rde;ega kri\a. 

Slednjemu je namre; dr\ava z javnim
pooblastilom zaupala nalogo obve[;anja
in spodbujanja ljudi za darovanje krvi. 
S krvodajalskimi akcijami, ki so se v 
organizaciji Rde;ega kri\a Slovenije za;ele
\e leta 1953, danes Slovenija dobiva dovolj
krvi, da zadosti potrebam zdravstva. 
Po podatkih Rde;ega kri\a v Sloveniji kri
daruje pribli\no pet odstotkov 
prebivalcev. Tako letno zberemo pribli\no
45.000 litrov varne krvi. Da zadostimo
dnevnim potrebam, vsak dan potrebujemo
pomo; pribli\no 400 krvodajalcev. Najve;
krvi potrebujejo v ljubljanskem Klini;nem
centru, in sicer predvsem za operativne
posege. 
Tisti, ki daje kri, mora biti zdrav in z
dajanjem krvi ne sme ogroziti niti svojega
zdravja niti zdravja prejemnika. Zato krvi
ne morejo darovati tisti, ki imajo huj[a
obolenja srca, rakave bolezni, sodijo v
rizi;no skupino za prenos bolezni, imajo
sladkorno bolezen ter prebolevajo ali so
preboleli akutni infarkt. Kri mora biti
varna! To pomeni, da ne sme vsebovati
virusov, parazitov, bakterij, pa tudi ne
alkohola, drog in drugih kemi;nih snovi, ki
bi lahko [kodovale prejemniku in ogrozile
njegovo zdravje. V Sloveniji zaradi tega
zdravniki vsako leto odsvetujejo dajanje
krvi pribli\no 7000 prostovoljcem. Prav
tako darovanje odsvetujejo mlaj[im od 
18 in starej[im od 65 let ter osebam, ki
tehtajo manj kot 50 kilogramov.
Ve; o krvodajalstvu mi je povedal Vinko
Borovnik, ki ima z darovanjem krvi kar
nekaj izku[enj. 

Kdaj ste prvi; darovali kri?
“:e pogledam v svojo krvodajalsko
knji\ico, pi[e, da sem prvi; daroval kri
31.12 1966.”

Povsod je
lepo, doma
je najlep[e

V Sloveniji letno vsak dr\avljan 
v povpre;ju proizvede 300 
kilogramov odpadkov, od tega 
80 kilogramov odpadne
embala\e. Zaradi rasti kupne
mo;i in bruto doma;ega proizvoda
pa se pribli\ujemo evropskemu
povpre;ju, ki zna[a 150 kg
odpadne embala\e na prebivalca.

Peter :ernivec

4. junij, dan
slovenskih

krvodajalcev
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Vidim, da je knji\ica kar lepo 
zapolnjena. Kolikokrat do danes ste
darovali kri?
“Glede na datume iz knji\ice devetnajstkrat.
Pribli\no vsako leto enkrat.”

In kdaj ste tako zadnji; darovali kri?
“Leta 1990. Naslednje leto sem [el namre;
v pokoj in takrat smo imeli izredni
zdravni[ki pregled, na katerem so zdravniki
pri meni ugotovili  povi[ano raven sladkorja
v krvi. Tako sem predvideval, da je bolje,
da z darovanjem krvi preneham.” 

Koliko krvi pa so vam navadno
odvzeli?
“Zdi se mi, da na za;etku pribli\no 2 dcl,

pozneje pa so odmerek povi[ali celo na 
3 dcl, vendar sem se po odvzemu vsaki;
dobro po;util.”

Torej vam nikoli ni postalo slabo?
“Spomnim se, da pa sem enkrat po odvzemu
krvi [el v tisto sobo, ki je namenjena
sprostitvi, tam spil eno kavo, nato pa se
mi je za;elo malo vrteti. Medicinska sestra
je opazila, da sem v obraz malo pozelenel
in me zato odpeljala v sosednjo sobo, kjer
sem se ulegel na  kav;, ona je odprla okno
in \e po kak[nih petih minutah sem se
dobro po;util.”  

Ste dobili kdaj tudi kaj za pojesti,
popiti?
“Da. :isto vsaki; smo dobili klobaso, ;aj in
kavo, prva leta pa celo eno [ilce konjaka.
V;asih se je iz vsega skupaj razvila prava
veselica, saj smo s soudele\enci ve;krat
po oddaji krvi prepevali in se zabavali.”

Je to potem mogo;e tudi eden od
razlogov, da ste se odlo;ili, da boste
darovali kri, ali vas je kaj drugega
spodbudilo k darovanju?
“Pozneje verjetno tudi hrana in zabava,
vendar sprva ni bilo tako. Neko; je na
[olo, ki sem jo obiskoval v Mariboru,
pri[el neki gospod predstavit krvodajalsko
akcijo. Povedal nam je zgodbo o nekem

mesarju, ki za darovanje krvi sploh sli[ati
ni hotel, ko pa je pozneje do\ivel prometno
nesre;o, pa mu je prav kri darovalca re[ila
\ivljenje. Drugi razlog pa je, da mi je umrl
brat, ki je sicer zelo zdravo \ivel, a je
zbolel za rakom. Takrat sem veliko
razmi[ljal o tem in se odlo;il za darovanje
krvi. Rekel sem si, da ;e mi darovanje krvi
ni; ne [kodi, nekomu pa lahko s tem
veliko pomagam, se bom pa vendar za
nekaj minut usedel, iztegnil roko in opravil
dobro delo.”

Ste tudi kak[nega znanca, prijatelja
ali morda dru\inskega ;lana
navdu[ili nad krvodajalstvom? 
“Morda sem koga, saj sem se z ljudmi
ve;krat pogovarjal o krvodajalstvu. Za
enega zagotovo vem. Neko; sem na eni
izmed krvodajalskih akcij sre;al nekdanjo
sodelavko, ki mi je povedala, da je tam
zaradi mene, moje spodbude.”

Zaklju;il bi z Vinkovo mislijo< 

“{ir[e gledano je krvodajalstvo ena

lepa, humana dejavnost, ki daje lep

ob;utek ob misli, da je kri 

nezamenljiva in nepogre[ljiva

teko;ina in da z njenim darovanjem

lahko da[ nekomu zdravilo, ki mu

morda celo re[i \ivljenje. 

Leto je naokoli, bli\ajo se po;itnice in ;as
za po;itni[ko branje ter popotovanje po
“nikoli[eprebranih” de\elah. Res pa je, da
smo potovali tudi \e med [olskim letom in
obiskali mnogo de\el - z branjem knjig za
bralno zna;ko. Branje za bralno zna;ko
smo zaklju;ili konec aprila, a kljub temu
smo nekaj zamudnikov sprejeli tudi [e v
mesecu maju. Tudi letos je sodelovalo
ogromno otrok (pribli\no 350), zaklju;ilo
pa jih je malenkost manj. Na razredni
stopnji je bralno zna;ko zaklju;ilo 222
u;encev, na predmetni stopnji pa 96. 
V obeh osmih razredih osemletke pa je
bilo kar po 8 u;encev, ki so za bralno
zna;ko brali vseh osem let> 8. a (Katarina
Kokalj, Karin Luka;, Maja Lo;ni[kar, Jure

Podbor[ek, {pela Ribnikar, Anja Cotman
Dragar, Klemen Dolenc, Bla\ {penko), 8.b
(Aldijana Pro[i;, Andrej Kimovec, Tilen
Ho;evar, Maja Jerman, Eva Ker\i;, Natalija
Golob, Vesna Gubanec, Jamina Muhi;).
Skupaj z zlatimi bralci smo 20. maja od[li
na nagradni izlet, ki ga je organizirala ZPM
Ljubljana - {i[ka. Obiskali smo Celovec,
Gospo Sveto, si ogledali karantanski
prestol in ob;udovali znamenitosti v
Minimundusu. Slovesni zaklju;ek bralne
zna;ke pa smo imeli v torek, 24. maja, v
telovadnici. Obiskal nas je Andrej Rozman
- Roza, pisatelj, pesnik, prevajalec in
igralec. Najprej je eno [olsko uro pre\ivel
z u;enci razredne stopnje. Recitiral jim je
svoje pesmi, ki so bile za marsikoga morda
nekoliko nenavadne, saj je med drugimi
namesto uspavanke povedal
Ustrahovanko. Njihovo znanje je preverjal
s svojimi ugankami, najbolj pa jih je
navdu[il z Vabilom na Grav\ev dan, ki ga
je moral ob koncu na njihovo \eljo [e
ponoviti. :e vas zanima, kje in kako se bo
ta dan praznoval, pokukajte v eno od 
njegovih zbirk (Mali rimski cirkus,
Rimanice za predgospodi;e). Tudi u;enci
predmetne stopnje so bili navdu[eni nad
njim. Predstavil jim je sodobno predelavo
ljudske pesmi Lepa Vida in Pre[ernovega

Povodnega mo\a. Najbolj pa so se
zabavali, ko nam je skupaj z na[im
u;encem Timom Ser[enom odigral
odlomek iz igre Sen kresne no;i. Tako so
u;enci spoznali, da poezija ni nujno nekaj
dolgo;asnega in resnega, pa; pa je lahko
tudi zabavna. Z njo se lahko igramo, jo
spreminjamo, predelujemo in tako 
ustvarjamo nove, lastne pesmi.
In ker je branje eno samo nedokon;ano
popotovanje, bomo potovali [e naprej -
naslednje [olsko leto in vsa nadaljnja.

Zaklju;ili
smo branje

za bralno
zna;ko

Ur[ka {;avni;ar Cunder
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lepi. Morda so se dogajale tudi krivice, ki
pa naj jim pomagajo, da se bodo sami v
\ivljenju lahko pravilneje odlo;ali”,  jih je
na pot iz osnovne [ole pospremil \upan
Brane Podgor[ek. Program se je nadaljeval
s plesom in dosegel vi[ek z imenovanjem
vseh tistih u;encev, ki so bili osem let
odli;ni. Ob;inska priznanja je skupaj 
s tajnico Janjo Zalokar predal \upan. Ta
priznanja so dobili> Katarina Kokalj, Maja
Lo;ni[kar, {pela Ribnikar,Ur[ka Burgar,
Primo\ Jeraj, Maja Jerman in Eva Ker\i;.

Leto[nja valeta se je kon;ala s plesom in
pogostitvijo, predvsem pa z lepimi \eljami
za uspe[no nadaljevanje [olanja in sre;o 
v \ivljenju.

Slovesno je bilo v [olski telovadnici,
kamor so s sve;kami v rokah v prekrasnih
oblekah in frizurah ter popolno nali;eni
vstopili leto[nji slavljenke in slavljenci.
O;i star[ev so se orosile, ko so ob;udovali
svoje potomce, tako odlo;ne, mo\ate in
prikupne. Marsikdo je pomislil, kak[en je
bil njegov otrok [e pred kratkim, z dudko
v ustih, sve;ko pod nosom in pokakano
ritko. Pa je vse tako hitro minilo. In
danes, 13.  junija, stojijo pred njim
mladenke in mladeni;i, ki delujejo \e ;isto
odraslo. Kam so izginila vsa tista leta, ko
so bili [e ;isto odvisni od njih, ko so
postavljali ne[teto vpra[anj “zakaj”,
“kako”, “kje”.
V govoru ravnateljice in \upana je bilo
slutiti, da mlade v dobi odra[;anja zelo
“premetavajo” hormoni, da so marsikatero
u[pi;ili in barvali lase v sivino ne samo
star[em, ampak tudi vzgojiteljem in u;iteljem.
Pa tudi to bo minilo, odra[;anje se

nadaljuje in dorasli bodo v po[tene ljudi,
ki so dosegli svoj cilj. Tako smo jih u;ili in
vzgajali.

Rde;a nit prireditve je bila pesem> Vsi za
enega, eden za vse. S pomo;jo plesne [ole
Bolero so pripravili prijeten in spro[;ujo;
program, ki sta ga za 8.a razred vodila
{pela in David, za 8.b pa Jasmina in
Danilo. Bili so odli;ni, spro[;eni in 
iznajdljivi. V rimah so predstavili vsakega
posebej. Predstavitev je bila tudi v slikah,
imenitna ideja, ki pa \al ni uspela zaradi
presvetle telovadnice. Zahvalili so se svojima
razredni;arkama in vsem, ki so jih na [oli
vzgajali in u;ili.
“Spomini pa ostanejo, lepi in tudi manj

Leto[nji slavljenci so nekaj posebnega,

saj so to u;enci zadnje generacije,

ki zapu[;a osnovno[olske klopi po

osmih letih. 

Valeta
osmo[olcev

Francka Rozman

:e to dr\i, potem v na[em lokalnem
okolju lahko z optimizmom zremo v 
prihodnost. V naslednjem [olskem letu bo
v vrtcu [e ve; otrok. V novem vrtcu
{kratek Svit bo delovalo [est oddelkov, 
v vrtcu Utik eden in v vrtcu Skaru;na dva
oddelka. Slednje nas zelo veseli, saj smo
tako lahko ugodili ve;ini \elja star[ev.
Ustanovitelj, Ob;ina Vodice, se je znova
izkazala z velikim razumevanjem za
podro;je pred[olske vzgoje.
Ve; otrok v vrtcu pomeni tudi ve; sredstev
ustanovitelja, saj star[i pokrivajo le del
ekonomske cene, odvisno od dohodka na
dru\inskega ;lana in premo\enjskega

stanja, medtem ko ve;ino prispeva
ustanovitelj. Otroke iz drugih ob;in smo
morali \al zavra;ati, saj je [tevilo vlog
presegalo [tevilo prostih mest. Najve;
vlog je bilo za novi vrtec, zato je bilo pri
sprejemu potrebno upo[tevati bivali[;e
star[ev. Tako smo otroke od treh let
naprej z bivali[;em v Bukovici, Utiku,
{inkovem Turnu usmerjali v vrtec Utik,
otroke iz Polja, Dobru[e, Repenj pa v
vrtec Skaru;na, ker bodo tudi dojen;ki. 
V zadnjih letih nara[;a [tevilo otrok, ki jih
star[i vklju;ijo takoj po kon;anem 
porodni[kem dopustu. Vsem \eljam \al
nikoli ni mogo;e ustre;i, saj je potrebno
upo[tevati prosta mesta in normative.
Podro;je pred[olske vzgoje je specifi;no,
saj se otroci rojevajo skozi vse leto, nekateri
star[i nujno potrebujejo varstvo tudi sredi
[olskega leta. Takrat pa mesto je ali pa ga
ni. Zato je nujno razumevanje, dogovarjanje
s star[i in ustanoviteljem. V lokalnem
okolju, kjer \ivimo, je vsak [e toliko bolj
izpostavljen, zato probleme re[uje le
dogovarjanje.
V vseh vrtcih imamo dobre materialne

pogoje, vsi se po svojih mo;eh trudimo,
da bi bilo bivanje v na[ih vrtcih prijetno,
da otroci radi prihajajo, da jim nudimo
kakovostno prehrano, pridobivanje znanja,
vrednot, osnove kulturnega vedenja in
skupnega bivanja. V;asih star[i \elijo
preve;. Vidijo samo lastnega otroka, radi
bi izbirali vzgojiteljico, nekateri  ne \elijo
vklju;itve med mlaj[e vrstnike, drugi \elijo
le starej[e  vrstnike, nekateri bi radi prehiteli
razvoj. Vodilni psihologi opozarjajo, da
razvoj tudi v dana[njem ;asu ne prehiteva
razvojnih zna;ilnosti. Med otroki so vedno
razlike, pomembno je njihovo poznavanje
in najbolj primeren ;as za u;enje dolo;ene
navade. V praksi vidimo, da bi posamezni
star[i otroka, ki [e nima pridobljenih
higienskih navad, radi u;ili pisati, drugi ga
predolgo ne pustijo osamosvojiti... Tudi
tukaj je pomembna vloga vrtca, na[e
naloge so razli;ne, za napredek in dobro
otrok pa je nujno sodelovanje.
Ve;ina star[ev svojim otrokom \eli dobro,
najbolj[e. Toda idealnih star[ev ni, tudi
idealnih vzgojiteljev ne, dovolj je, da smo
vsi dobri. 

Vrtec Vodice, Hedvika Rosulnik

Kjer so
otroci, je

prihodnost



20

Dru\bene dejavnosti / Dru[tva

To je bil na[ prispevek k ohranjanju
na[ega naravnega okolja. Izbrali smo
manj[i, a prijeten gozdi;ek, ki lo;i Utik in
Selo. Opazujemo ga skozi vse letne ;ase.
Pozimi hodimo skozi po trdem snegu,
spomladi poslu[amo pti;je petje in 
opazujemo ter nabiramo spomladansko
cvetje. Poleti se hladimo v senci mogo;nih
dreves in opazujemo poto;ek, ki prite;e
izpod zemlje. Jeseni iz suhih vej in listja
izdelujemo “[kratkove hi[ice”. Gozdi;ek
nam je pri srcu, zato smo ga izbrali za cilj
na[e ;istilne akcije in s tem seznanili tudi
Ob;ino Vodice. Poslali so nam velike, ;rne
plasti;ne vre;e in rokavice, otroci pa so
od doma prinesli manj[e plasti;ne vre;ke.
Na delo smo se odpravili takoj po zajtrku.
Gozdi;ek smo prehodili po dolgem in
po;ez in nabrali kar nekaj vre; smeti.

Utrujeni in zadovoljni smo se vrnili v
vrtec, kjer smo se okrep;ali s ;ajem in
posladkali z bomboni.
Cilj na[e akcije je bil dose\en> gozdi;ek
o;i[;en, mi pa bogatej[i in
ozave[;eni. Otroci so pridobili izku[njo,
kako sami in kako drugi ljudje vplivajo na
naravo in kako lahko dejavno prispevajo k
ohranjanju in varovanju naravnega okolja.
Toda vzgoja otrok k varovanju naravnega
okolja se ne kon;a z eno ;istilno akcijo.
Potreben je pogovor, samodisciplina,
zavest, da najve; za ;isto okolje naredi
vsak sam> z metanjem smeti v ko[e, 
zabojnike in za to predvidene prostore.
Zato pa je potrebno ponavljanje, 
ponavljanje, ponavljanje, po........
In ne pozabimo starega reka> “Kar se
Janezek nau;i, to Janez zna.”

Post scriptum-;istilna akcija
Kar se Janezek nau;i, to Janez zna

Vrtec Utik, Silva Kunstelj

23. aprila 2005 je v ob;ini
Vodice potekala ;istilna akcija,
v katero smo se vklju;ili tudi v
vrtcu Utik. Izvedli smo jo \e
dan prej, na Dan zemlje.

:udovit dan
na Ratitovcu

Vida Pirc

Ko so se za;eli prvi vro;i dnevi, smo imeli
;lani dru[tva {PD Gams organiziran  izlet
na Ratitovec. Napovedano lepo vreme je
privabilo [tevilne ljubitelje gorske
rekreacije, zbralo se nas je namre; ve; kot
trideset ;lanov, med njimi celo nekaj
otrok.

Z avtomobili smo se podali proti {kofji
Loki in nato naprej do |eleznikov, kjer se
pot strmo vzpne proti visoko le\e;i vasici
Prtov;. Na za;etku vasi je urejeno
parkiri[;e, kjer smo pustili avtomobile, se
pripravili za pot in po;asi krenili za 
vodnikom. Nekateri bolje, drugi nekoliko
slab[e pripravljeni smo za;eli gristi strmino,
ki ni popustila vse do sedla Povden. Tam
smo imeli kraj[i postanek, da smo se
od\ejali, kajti vro;ina je postajala vse
huj[a.

Od sedla naprej se pot zopet strmo vzpne,
toda ko drevje postaja vse bolje redko, se
za;nejo odpirati prekrasni razgledi in pot

postane en sam u\itek. Ko se med travo
poka\ejo tudi skale, ve[, da si v
planinskem raju. V travi, ki jo je [e pred
kratkim prekrival sneg, so \e cvetele
gorske ro\e. Ob ob;udovanju vsega tega je
pot res hitro minila in kar naenkrat se je
pred nami pokazala ko;a.

Za po;itek smo si vzeli precej ;asa, saj se
nam ni nikamor mudilo. Malicali smo, se
temeljito od\ejali in se nau\ili tudi ;udovitih
razgledov. :eprav je Ratitovec prvi v verigi
spodnjih gora nad Bohinjem, se ob lepem
vremenu, ki smo ga imeli, vidijo skoraj
celotne Julijske Alpe, pa tudi Karavanke,
prav tja do Savinjskih vrhov. Seveda smo
nekoliko v daljavi prepoznali tudi na[o
{marno goro. Nekateri smo se povzpeli
tudi na bli\nji Altemaver in pod njim
videli vas Sorico, nekoliko vi[e pa Sori[ko
planino.

Dan se je \e prevesil v popoldne, ko smo
se le zbrali, opravili obvezno fotografiranje,
in se po;asi, seveda po drugi poti, podali v
dolino. :as je v pomenkovanju in zbijanju
[al hitro minil, s hojo pa tako in tako
nih;e ni imel te\av. Vsi smo prijetno 
utrujeni prispeli v gostoljubno vas Prtov;,
kjer so za na[a pregreta telesa poskrbeli 
s hladno pija;o.

Seveda smo dan zaklju;ili pri Miru in
Alenki, ki sta zopet pripravila okusno malico.
Ljubitelji gora, gorske narave, rekreativni
hribolazci ali pa samo ljubitelji prijetnega
dru\enja smo bili ta dan prav gotovo
zadovoljni.

Preden smo se raz[li, nas je predsednik
povabil na naslednji izlet na Stol, za
katerega pa si moramo nujno nabrati
kondicijo.
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{portno rekreativni dan
bo 25.6. (sobota) 

z naslednjim programom<

- Tek na Sv. Tilna 
(ob 16. uri),

- dvoboj v 
malem nogometu,

- dru\abne igre za ostale
[portne navdu[ence> 
ping-pong, badminton,
metanje na ko[, frizbanje,
vle;enje vrvi. 

Dr\avno prvenstvo v inline hokeju se
po;asi bli\a koncu in z veseljem se lahko
pohvalimo, da letos na[a prva ;lanska
ekipa - Ebatt Utik - z odliko nastopa v elitni
ligi tega tekmovanja. 

Tri tekme Ebatt Utika ste si lahko ogledali
tudi v Vodicah, in sicer v soboto, 21., ter
nedeljo, 22. maja 2005. Ravno doma;i
nastopi so bili klju;na prelomnica na[e
ekipe na leto[njem tekmovanju. Poleg
tega, da je ekipa prvi; v leto[njem 
prvenstvu nastopala v popolni postavi, 
si je s tremi zmagami \e zagotovila nastop
na finalnem turnirju, ki bo potekal na
Jesenicah. 

Šport

Ebatt Utik je, kot smo omenili, prvi; v
leto[nji sezoni igral v popolni postavi - po
zaklju;ku tekmovanja v italijanski seriji A1
so se vrnili Igor Hriber[ek ter brata
Nahtigal, s svetovnega prvenstva v hokeju
na ledu sta se vrnila slovenska 
reprezentanta Mitja {ivic ter vratar Andrej
Ho;evar, ekipo pa je predvsem moralno
okrepil tudi Bo[tjan Fon. V veliko veselje
doma;ih navija;ev je Ebatt Utik \e na prvi
tekmi visoko premagal :rne Vrane z 
rezultatom 15>4, sledili pa sta dve precej
bolj napeti in izena;eni tekmi - proti 
aktualnim dr\avnim prvakom Mission ASA
ter proti Horjul Dinamitom. V veliki
vro;ini, ki smo ji bili pri;a tisti konec
tedna na in ob igri[;u [portnega centra
Kubu, je Ebatt Utik uspel premagati tudi ta
dva nasprotnika, in sicer Mission ASA z
rezultatom 4>0, Horjul Dinamite pa z nekoliko
ni\jo razliko 4>2. |al je tekmo proti
Mission ASA zaznamovala po[kodba Mitje
{ivica, ki bo zato verjetno zaklju;il
leto[njo inline sezono, po drugi strani pa
velja izpostaviti predvsem odli;no obrambo
Andreja Ho;evarja.

Teden pozneje se je dr\avno prvenstvo iz
Vodic preselilo v Dolenjske Toplice, kjer
se je poleg samih tekem odvijal tudi
dru\abni program s koncertnimi nastopi in
drugimi aktivnostmi. To je o;itno odli;no
vplivalo na na[e igralce, saj so kljub [e
vi[jim temperaturam kot v Vodicah dosegli
[e dve pomembni zmagi - proti Troha
Pubu (3>2) in Klubu {tudentov Kranj (8>4)
ter se s tem trdno oprijeli prvega mesta na
lestvici dr\avnega prvenstva. Pred zadnjim
krogom, ki bo na Bledu, ima Ebatt Utik
tako kar pet to;k prednosti pred 
zasledovalci in potrebuje le [e to;ko za
zagotovitev prvega mesta v rednem delu
ter s tem najbolj[ega izhodi[;a v 
;etrtfinalu.

:etrtfinalni, polfinalni ter finalni boji za
naslov dr\avnega prvaka Slovenije v inline
hokeju 2005 bodo potekali v soboto,
25.junija 2005, v dvorani Podme\akla na
Jesenicah, to;en razpored tekem Ebatt
Utika pa bo objavljen tudi na na[i spletni
strani> www.klub-utik.si.

Ebatt Utik -
preko Vodic
na Jesenice

DU Vodice

V mesecu juniju organizira 
{D Repnje-Dobru[a 

Dan [porta in rekreacije
Matja\ Jarc

Vabljeni vsi navdu[enci rekreacije, doma;i [portniki bomo poskrbeli za ustrezno vzdu[je
in podporo pri navijanju. Poskrbljeno bo tudi za okrep;itev> pija;a in ;evapi;i. 

Tek se bo ob ugodnih vremenskih razmerah izvedel ob 16. uri. Obvezne so prijave do
petka, 24.6., do 21. ure. {tevilo je omejeno (do 80 teka;ev), [tartnina zna[a 1000 tolarjev
in vklju;uje porcijo ;evap;i;ev in osve\ilno pija;o! 
{tart bo pri gasilskem domu v Repnjah, potem vodi teka[ka proga po gozdu na vrh
Repenjskega hriba nato do Sv. Tilna in povratek po ozna;eni poti do gasilskega doma.
ZAGOTOVLJENA priznanja in nagrade za najbolj[e.

VABLJENI !

Dvoboj v malem nogometu. Tekmovali bodo veterani proti mladincem, lahko pa se 
prijavijo tudi ostale skupine in poskrbeli bomo za primernega izzivalca.

Vabljeni posamezniki, dru\ine, samostojni podjetniki, politiki, \upani ali predsedniki ...

NAJ VAS PONESE V NAVDIHU {PORTNE SVOBODE Z NAMI V DRU|BI.

Informacije na telefonsko [tevilko> 
031/ 540-980, Matja\, ali e-mail> matjaz.jarc@raci.si 

Lep [portni pozdrav
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Šport

Gorski tek
po pobo;jih

Ra[ice

:lani SD Strahovica so znova dokazali, da
jim pri ohranjanju tradicije in organizaciji
ni para. Leto[nji tek je bil namre; \e 24.
po vrsti in organizacija celotnega tekmovanja
je bila brezhibna. Tekmovanje je potekalo
v dveh delih. Ob 17. uri so se v dir pognali
osnovno[olci in pol ure pozneje so 
organizatorji \e razglasili njihove rezultate
in jim podelili nagrade. Ob 18.15 pa je pok
pi[tole naznanil [tart za kategorijo ;lanov,
v kateri so tekli tako mo[ki kot \enske. 

Osnovno[olski teka;i so bili razdeljeni 
v pet kategorij (pet fantovskih in pet
dekli[kih), proga, ki so jo morali prete;i,
pa je bila dolga dva kilometra. Skupno je
tekmovalo 68 osnovno[olcev. Nekateri
otroci so presenetili z zelo dobrimi rezultati.
Vsi udele\enci tekmovanja so prejeli 
;okolado, prvi trije iz vsake kategorije pa
seveda tudi kolajne. Fant in dekle, ki sta
dosegla najbolj[i rezultat proge, pa sta
prejela tudi pokal. Nagrade sta podeljevala
predsednik SD Strahovice Ivan Hribar in
pod\upan ob;ine Vodice Anton Kosec. 
Rezultati osnovno[olskih kategorij so bili
naslednji>

Deklice letnika 1998 in mlaj[e
1. {PELA KUNSTELJ            
2. KLARA VERBI:              

Deklice letnikov 1996 in 1997   
1. DIANA KOTNIK              
2. MARU{A JERAS              
3. SARA KREGAR  

Deklice letnikov 1994 in 1995   
1. PETRA REBERNIK            
2. VESNA ALPNER      
3. JANET :UFER 

Deklice letnikov 1992 in 1993    
1. MONIKA ADLER      
2. SINDIS :UFER 
3. INGRID MULEC       

Deklice letnikov 1990 in 1991   
1.  {PELA LE{NIK              
2.  LUCIJA {PENKO  

De;ki letnika 1998 in mlaj[i        
1. JAN {PENKO                

De;ki letnikov 1996 in 1997   
1. MATEV| {KRTI:             
2. AN|E IGLI:        
3. NEJC JANHAR    

De;ki letnikov 1994 in 1995   
1.  MITJA KOTNIK                
2.  PRIMO| BENKO
3.  GA{PER REPNIK    

De;ki letnikov 1992 in 1993   
1. TADEJ LEMUT               
2. PRIMO| PAN:UR    
3. ROK RAHNE 

De;ki letnikov 1990 in 1991  
1. BORIS SKUBIC     
2. MARKO ALPNER              
3. ANDREJ ERMAN                  

V kategorijah ;lanov je skupno nastopilo
41 tekmovalcev. Proga, namenjena
mo[kim, je bila dolga 10 km in je segala
skoraj do vrha Ra[ice. |enska proga je bila
nekoliko kraj[a, merila je 6 km. Poleg
posami;nega teka se je v ;lanskih 

kategorijah tekmovalo tudi ekipno, pri
;emer se je upo[tevalo rezultate treh
najbolj[ih teka;ev iz ekipe. Zmaga in s tem
prehodni pokal Gorenjskega odreda je 
pripadla ekipi BP: {entvid (Marko {krlep,
Eneja Osterman in {tefan Erman). 
Posami;no pa je bil vrsti red tekmovalcev
naslednji>

Mo[ki do 30 let   
1. URO{ BERTONCELJ           
2. BO{TJAN GRAH    
3. {TEFAN ERMAN 

Mo[ki od 31 do 40 let     
1.  MARJAN ZUPAN:I:                     
2.  SEBASTJAN KOSEC   
3.  JANEZ BENKO   

Mo[ki od 41 do 50 let 
1.  MARKO {KRLEP                       
2.  MIRKO :UFER               
3.  BRANE CENCI:    

Mo[ki od 51 do 60 let       
1.  {TEFAN LE{NIK          
2.  MARE KRI{TOFI:      
3.  FRANE ERMAN  

Mo[ki 61 let in starej[i  
1.  MAKS STOPAR               
2.  PAVEL ZUPAN:I:

|enske do 30 let        
1.  ENEJA OSTERMAN                 
2.  NATA{A VON:INA             
3.  UR{A ERMAN  

|enske od 31 do 45 let  
1. PIA GOLOB     
2. DRAGI :UK  
3. MILENA KEPIC   

|enske 46 let in starej[e   
1.  HELENA |IGON                           

Peter :ernivec

Kot vsako leto je tudi letos po
pobo;jih Ra[ice potekalo 
tekmovanje v gorskem teku.
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Kultura

Tako mi je v mehki ruski sloven[;ini
pripovedovala slikarka, ki prenavlja
skaru[ko kapelico, Ma[a Bersan- Ma[uk.
Rusinja, doma iz Moskve, se je leta 1994
skupaj z mo\em preselila v Slovenijo. Tudi
mo\ je slikar in kipar in trenutno kon;uje
kopijo Mencingarjeve slike v Narodni
galeriji. Imata enaindvajset let staro
h;erko, ki obiskuje fakulteto in odli;no
govori slovensko. Ma[a se je opravi;evala,
ker sama [e ne govori dovolj dobro. Pravi,
da so tega delno krivi tudi njeni slovenski
prijatelji, ki jo ne popravljajo in u\ivajo v
njeni izgovorjavi. Res jo je prijetno
poslu[ati, ker je zgovorna in razgledana.
Prenova kapelice ni njeno prvo delo. Ona
je tista, ki je obnovila [tirinajst postaj
kri\evega pota v Smledniku. Poslikala je
zunanje ni[e farne cerkve sv. Ane v
Cerknem. Ko bo kon;ala delo na Skaru;ni,
se bo lotila kupole cerkve v {entilju pri
Mariboru. Cerkvene objekte je za;ela
obnavljati na pobudo \upnika iz Begunj,
vendar rada dela v naravi, kjer ni utesnjena
in kjer spoznava nove ljudi. 

Obnova skaru[ke kapelice

Francka Rozman

Skaru[ka kapelica jo je pritegnila, saj je
zanimiva in vredna prenove. Z nje so
stolkli ves omet in nanesli novega.
Arhitektura kapelice je baro;na, zato bodo
tudi svetniki in vaze z ro\ami v zgornjih
ni[ah naslikani v baro;nem slogu.
Naslikala je \e sv. Jo\efa, Marijo
Brezmade\no in sv. {tefana. Pravi, da je
razmi[ljala, kako bo uskladila risbe iz
preteklosti in dala kapelici pravo podobo.
Uporablja Jubove barve, za katere 
proizvajalec zagotavlja 50 letno garancijo.
:e je omet pravi, bodo barve zdr\ale in
morda le malce zbledele.

Delo je zahtevno, Ma[a ustvarja \e nekaj
tednov. :e vreme ne bo nagajalo, bo
kmalu kon;ala.

Morda bo za bralca zanimiv tudi del
besedila iz knjige Janeza Veiderja
“SKARU:INA”.

“Skaru[ka naselbina mora biti stara. To
pri;a \e njeno staroslovensko ime. Zato ni

;uda, da so se o njej ohranile razne stare
pripovedke. ... :eprav je Skaru;ina staro
naselje, pa vendar njena cerkev ni posebno
stara. Vse druge cerkve vodi[ke fare,
kamor spada Skaru;ina, so stale \e pred
njo. Tako vemo, da je v gotski dobi [e ni
bilo, do;im so vse druge \e obstajale.
Vendar pa je morala \e v gotski dobi stati
na Skaru;ini kapela sv. Lucije, v kateri je
ta svetnica pomagala o;esno bolnim
romarjem. ...Okrog leta 1600 je za;ela
Skaru;ina sloveti kot bo\ja pot sv. Lucije.
Zato je gotovo morala stati tamkaj kaka
njena kapelica ali znamenje, ki je verjetno
segalo nazaj [e v gotsko dobo. ...

“U\ivam v delu. Vsaka obnova slike

na steni je moja stalna razstava.

Delam v prekrasni naravi, med 

prijaznimi ljudmi, ki postajajo tudi

moji prijatelji. Sre;na sem.”

Mala Tamara, ki jo kli;ejo Tami, je najlep[e pobarvala risbico v otro[kem

koti;ku. Napisala  je [e nekaj zanimivih misli o ;ebelah, ki vso pomlad

letajo od cveta do cveta in nabirajo cvetni prah.

:ebelice poleti in spomladi nabirajo in delajo med ter ;arobni - cvetni prah.

V vrtcu je nekomu cvetni prah priletel v oko. 

:ebele tudi pi;ijo, ;e so hude.

Delajo tudi svoje domove - panje iz voska.

:e je v hi[ici prevro;e, mahajo s krili, da se ohladijo in se vosek ne stopi. 

Poleti vzredijo trote - fantke ;ebelice in majhne ;ebelice - mladi;ke. :ebele in troti se
poro;ijo.

Rada imam ;ebelice, ker mi naredijo med. Zelo so pridne. 

Pozimi se sladkajo z medom, ki so ga nabrale poleti, in tudi moja dru\ina ga ima zelo
rada.

Trdosr;ni sin

Ana Brank

Mladi fant v mesto gre,
da [tudirati za;ne -
u;iti njemu se ne da,
pome;e knjige vse na tla.

Veselo v torbo vse pospravi,
domov se na po;itnice odpravi.
Ostareli star[i otavo grabijo,
sinu se ni; ne smilijo.

Delati se fantu prav ni; ne mudi,
brezskrbno v senci obsedi.
Stari o;e sinu re;e>
Kaj se grabiti tebi ne;e?

Grablje? Da bi grabil,
to sem davno \e pozabil.
Nerodno fant na grablje stopi,
grablji[;e ga po nosu po;i.

Na dan rde;a kri prite;e,
nos debelo mu ote;e.
Fant za grablje je zagrabil,
kak[ne so, ne bo ve; pozabil.

Kaj v resnici po;nejo
;ebele pomladi in celo

poletje?
Tamara Picaboo Kuster
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Kultura / Pisma bralcev

Hodil po zemlji sem na[i in pil nje prelesti,
poje pesnik, ki ob;uduje lepoto narave in
vsega, kar ponuja. Enako sem se po;utila,
ko sem obiskala na[ega ob;ana. Ob njegovih
izdelkih sem ostala odprtih ust, za;udena
in presunjena, da \ivi med nami tak umetnik,
pa sem o njem sli[ala [ele pred kratkim.
Ob;uduje[ prav vsak njegov izdelek,
rezbarijo, ki je do potankosti izdelana.
Mehke in lepo oblikovane linije, \ivi
obrazi in pravilna razmerja. :uti[ globino
in oddaljenost gora, ki se zlivajo z obzorjem.
Prime[ ov;ko in ;uti[ mehkobo njene
volne. Vrtnica zadehti v svoji krasoti.
Ogromno rezbarij je oblikoval na[ France
in spra[uje[ se, kdaj je na[el ;as za vse to.
Povsod je njegovo delo> okvir ogledala,
karnisa, podstavek za vazo, obe[alnik in
[e in [e. Pravi, da mu zmanjkuje prostora.
Vendar preprosto mora rezbariti. To je
njegov izziv, njegova izpolnitev. Vsak
izdelek je del njega. Rojeval se je v njem
in dozorel v oblikovanem lesu.

Zanimalo me je, kje se je u;il, kako je 
pridobil tako znanje, da lahko obdeluje les
na tak na;in. Zasmejal se je in povedal, da
literature ni, [ol ni, u;i ga narava sama,
morda tudi prijatelji rezbarji, s katerimi se
sre;uje na razstavah in predstavitvah.
Zelo pa je hvale\en ljudski umetnici Brigiti
Juvan iz Pirni;, ki mu je dala osnovne
napotke.

Franc Kubelj
umetnik rezbarij

Francka Rozman

Ima dar, ki ga je dele\en malokdo. 
|e v mladosti je rad risal, ;util v sebi neko
\eljo po ustvarjanju. Nikoli pa ni poskusil
kaj izdelati. Ko pa se je pred leti hudo
ponesre;il in so se zdravniki borili za 
njegovo \ivljenje in sestavljali njegovo
telo po delih, je spoznal, da svojega
avtokleparskega  poklica ne bo mogel ve;
opravljati. Bilo je stra[no. Za njim je \e
dvanajst operacij in [e sledijo. Lasje in
nohti mu niso rasli. Vendar ni obupal.
Zavedel se je, da mora potegniti ;rto in
za;eti od tam. Kar je bilo, je bilo in bilo je
lepo. Ima prijeten dom, z \eno dve h;erki
in dva vnuka ter mamo. Stojijo mu ob
strani, ga podpirajo in ob;udujejo njegovo
vztrajnost in voljo. Nakupil si je no\e , ki
jih rabi za rezbarjenje, izdelal poseben
stol, ki mu omogo;a sedenje pri delu in
za;el uresni;evati svoje mladostni[ko
hrepenenje po ustvarjanju.

Uspel je. Pred kratkim je sodeloval na
Trdinovem sejmu, 11. junija pa sodeluje na
prireditvi v  Vol;jem Potoku. Ve;krat se je
z rezbarijami udele\il bo\i;nih in
velikono;nih razstav, ki so bile na Bledu,
Ptuju, v Rodinah, Radovljici, Novemu
Mestu in Palov;ah nad Kamnikom. Tudi
nagrajen je \e bil. Njegov izdelek so
zaklju;ni ornamenti na cerkvenih klopeh 
v Komendi. Popravljal je klopi v mekinj[ki
cerkvi. Vse dela ro;no, nobenega stroja ne
uporablja.

Pisma bralcev

Ugovor!

Vse lepo in prav, bi lahko rekli, ;e bi bil prispevek v zadnji [tevilki va[ega - na[ega glasa z naslovom “Pomen 60. obletnice zmage
nad nacifa[izmom” objavljen pravo;asno, ;e bi natisnili tudi fotografijo, ki sem vam jo posredoval in da bi mu dali pozornost, ki jo
zaslu\i. Ni korektno, da je prispevek na predzadnjem listu in kot podlistek. Biti bi moral bolj spredaj, zgoraj, sam naslov pa bolj
poudarjen. S tem ste pomembnost tega jubileja in opisa precej prezrli. Sami ste lahko uvideli, kako aktualna je bila v tem ;asu
preteklost izpred 60. let. Po Evropi in po svetu spominske slovesnosti, opravi;evanja, ob\alovanja ter radost, da je bilo konec nasilja
in da se to ne ponovi. Kot re;eno, zdi se nam nekorektno zapostavljanje teh dejstev. Vedeti bi morali, da so taka praznovanja na 10
ali ve; let, zato bi morala imeti prednost pred hokejistom, ki je dvakrat “namalan”, in plakatom za veselico, ki je lahko vsak teden.
Sicer pa se zahvaljujemo za objavo. Vsebina je ustrezna prispevku, ;e izvzamemo dve napaki.

Prosimo, da to objavite v naslednji [tevilki glasila Kopitarjev glas.

Lep pozdrav,
za {tefan Podgor[ek

“Ko zaprem o;i, je slika za vekami,

potem potuje preko rame po roki

navzdol in se ustavi v prstih, ki

za;no rezbariti.”

To je razlaga, kako ustvari take

mojstrovine, kakr[ne sem

ob;udovala pri Francu Kublju 

iz Bukovice.

To je torej na[ ob;an, France Kubelj iz
Bukovice. Skromen je in se ne hvali s 
svojimi umetnijami. Kljub temu pa upam,
da bomo uspeli njegovo delo predstaviti
tudi [ir[emu krogu ljudi v na[i ob;ini.
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Otro[ki koti;ek

Po;itnice so tu!Pobarvanka

Nagrajenka pobarvanke iz prej[nje [tevilke je Tamara Picaboo Kuster, Utik 40
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Z A H V A L A

Ob izgubi na[e mame, stare mame in prababice 
Ivane Gubanc, rojene |umer, iz Polja 26, 

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, sosedom
in znancem za podarjeno cvetje in sve;e, naro;ene svete
ma[e in izre;eno so\alje. Hvala gospodu \upniku Francu
Mervarju za lep pogrebni obred. Prav tako se zahvaljujemo

skaru[kim cerkvenim pevcem, Dru[tvu upokojencev
Vodice ter vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.  

Vsi njeni.

Novo naselje v Vodicah razveseljujeta 
dve brhki deklici. 

Tia Balas se je rodila 
7. 12. 2004, Tja[a Cankar pa 2. 3. 2005. :estitamo.

:eprav malo pozno, 
vendar iz srca!

Zahvale / Oglasi

O B V E S T I L O
T R A K T O R J I

TEHNI:NI PREGLEDI TRAKTORJEV IN 
TRAKTORSKIH PRIKLOPNIKOV

POMEMBNO! Na podlagi 261. ;lena ZAKONA O VARNOSTI 
CESTNEGA PROMETA, je samo [e letos rok za registracijo 

traktorjev in traktorskih priklopnikov brez posebnih dokazil o
lastni[tvu vozila, ki [e ni bil registriran in lastni[tvo ni sporno.

PONEDELJEK 04.07.2005
PIRNI:E - PRI GD PIRNI:E     OD 08.00-12.00 IN OD 13.00-15.00
UTIK - PRI DOMU DPO           OD 16.00-18.00

TOREK 05.07.2005
VODICE - BENCINSKI SERVIS AGIP   OD 08.00-12.00
SMLEDNIK - PRI ZORMANU               OD 14.00-18.00

SREDA 06.07.2005
MEDVODE - PRI KZ MEDVODE    OD 08-12.00 IN OD 14.00-18.00

TEHNI:NE PREGLEDE NA TERENU IZVAJA AMZS d.d., Ljubljana
INFORMACIJE> 041/739-510, EKIPA NA TERENU 031/659-624
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Elitna liga v Vodicah

Najbolj[i igralci inline hokeja v

Sloveniji so se 21.5.2005 zbrali na

prenovljenem hokejskem igri[;u

Kluba Kubu v Vodicah. Tekmovanje,

ki je potekalo v soboto in nedeljo, je

postreglo s kar nekaj razburljivimi

tekmami in tekmovalci so dokazali,

da ;lani najmo;nej[e lige v Sloveniji

niso kar tako.

|e prvi dan tekmovanja je lepo vreme
privabilo kar lepo [tevilo obiskovalcev.
Kljub temu da v soboto niso nastopali
doma;i fantje iz hokejskega kluba Ebatt
Utik, se je glasno navijanje in spodbujanje
navija;ev vseeno sli[alo. Ta dan je kraljevala
ekipa iz Dolenjskih Toplic, ki je zmagala
na vseh treh tekmah, na zadnji s kar 13
proti 3. 

Naslednji dan je bil, vsaj za ob;ane na[e
ob;ine, [e bolj razburljiv. Nastopala je
namre; tudi doma;a ekipa iz Utika. HK
Ebatt Utik je odigral dve tekmi in na obeh
tudi gladko zmagal. Prvo tekmo z HK :rne
Vrane so dobili z rezultatom 15>4 in s tem
povsem navdu[ili svoje navija;e. Na
naslednji tekmi so tretjeuvr[;enim na
lestvici elitne lige, ekipi Mission Asa

Naklo, zabili [tiri gole, sami pa niso prejeli
nobenega. Najve; zadetkov ([tiri) je na
prvi tekmi dosegel {tefan Nahtigal, na
drugi pa Tadej Nabergoj, ki je dosegel dva.
S tema dvema zmagama se je HK Ebatt
Utik povzpel na prvo mesto v elitni ligi!

Poleg tekem elitne lige pa so tri tekme za
dr\avno prvenstvo v inline hokeju odigrale
tudi predstavnice ne\nej[ega spola in
dokazale, da hokej ni le mo[ka igra in da

Elitna liga v Vodicah

Peter :ernivec

zna biti tudi \enska igra nadvse zanimiva.  

Ve;ina tekmovalcev in njihovih navija;ev
je bila mnenja, da so tekme na novem
igri[;u Kluba Kubu res nekaj posebnega.
Organizacija tekmovanja je bila vrhunska,
za kar gredo verjetno zasluge predvsem
Branetu Sovincu. Prepri;an sem, da si
veliko ljudi \eli, da bi bilo takih prireditev
v na[i ob;ini [e ve;. 



fotografije govorijo same


